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Beste lezer,
U heeft weer een bomvol nummer in 
handen. Voldoende leesvoer voor een 
mooie en lange zomer, hopen wij. 

Heeft u plannen voor de komende maanden? 
Gaat u op vakantie? Of brengt u de zomer lekker thuis 
door? Hoe het ook zij, Hart van Nijmegen doet er graag verslag 
van. Stuur daarom uw mooiste vakantiefoto naar Hart van Nij-
megen en maak kans op leuke prijzen zoals een tegoedbon van 
€ 25 te besteden bij lunchcafé Puux aan de Groenestraat. 

In dit nummer maakt u kennis met Serife Sahin, onze nieuwe 
columniste. Met haar stukjes wil ze een brug slaan tussen de 
Nederlandse en de Turkse cultuur. We zijn blij haar in ons team 
te hebben. Verder in dit nummer aandacht voor de kappers 
aan de Willemsweg, de zoektocht naar een nieuwe opkomst-
tune in de Goffert en de zes ‘eindexamenvlaggen’ aan de 
 Dobbelmannweg. Bovendien leest u het laatste nieuws over 
de nieuwe Kolping. We vinden het geweldig dat ons blad een 
onderwerp als dit regelmatig als eerste brengt.

De Hart van Nijmegen-redactie neemt 
nu even pauze van het bladen maken. 

Maar er staan al weer veel interessante 
onderwerpen klaar om opgepakt te worden. 

Aan mooie verhalen over Nijmegen-Midden is 
absoluut geen gebrek, sterker nog, er komen steeds 

meer onderwerpen op ons af. Alleen al daardoor verwacht ik 
dat we in de toekomst vaker moeilijke keuzes zullen moeten 
maken. Daarom horen we graag van u welke onderwerpen of 
rubrieken u vooral waardeert in Hart van Nijmegen. Laat het ons 
weten via info@hartvannijmegen.nu!

Ik wens u veel leesplezier en een mooie zomer en ik zie u graag 
weer in oktober.

Vriendelijke groet, 
Elvi van Wijk, hoofdredacteur Hart van Nijmegen

Zelf had ie natuurlijk weinig in de gaten, maar ineens 
was Mitch – een vijftien maanden oude cockerspaniël 
– groot nieuws. Mitch is de eerste in Nederland opge-
leide ivoorhond en nadat het Algemeen Nederlands 
Persbureau ANP als eerste het nieuws over Mitch had 
gebracht stonden de landelijke en lokale media in de 
rij voor Dierenkliniek St. Anna 404 aan de St. Anna-
straat. Cameraploegen, fotografen en verslaggevers: 
allemaal wilden ze kennismaken met Mitch.

“Het was een gekkenhuis die dag,” zegt dierenarts Roeland Wes-
sels, die samen met zijn vrouw en collega Astrid het baasje is 
van Mitch. Astrid en Roeland hebben Mitch gekocht om hem be-
langeloos ter beschikking te stellen aan de Afrikaanse Chengeta 
Wildlife-organisatie. Ze vieren daarmee het vijftienjarig bestaan 
van hun praktijk.

“Mitch gaat in Mali meehelpen in de strijd tegen de ivoorstrope-
rij. Dat is echt serieuze criminaliteit, te vergelijken met wapen- 
of drugshandel,'' aldus Wessels. “Mitch is door hondentrainer 
 Wesley Visscher uit Hoofddorp opgeleid om ivoor te kunnen 
ruiken. Hij is een jaar getraind en kan het nu als de beste.”

De speelse cockerspaniël is inmiddels aangekomen in Mali. Hoe 
het hem daar vergaat, leest u in de komende nummers van Hart 
van Nijmegen. We volgen Mitch op de voet! ❤

(Mitch heeft z’n eigen Facebook-pagina: Mitch mission to Mali)

Tekst: Ronald Spaak

Ivoorhond Mitch trotseert mediastorm

Roeland en Astrid Wessels met Mitch. Foto: Hans Hebbink
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Het blijft knetteren tussen Nijmegen en projectontwik-
kelaar Stuworld uit Vught. Splijtzwam is de huurprijs 
voor de nieuwe studio’s aan de De Génestetlaan in het 
Willemskwartier. "Te duur," vinden wethouder Bert 
Velthuis, politiek en toekomstige huurders. "Mét huur-
toeslag betaalbaar," schetst projectontwikkelaar Bas van 
de Ven van Stuworld.

Eind augustus levert Stuworld in het Willemskwartier 140 studio’s 
(28 tot 38 m2) en 88 appartementen (41 tot 125 m2) op. De strijd 
die is opgelaaid, gaat met name over de kleinste woningen die  
€ 710 exclusief servicekosten zouden gaan kosten. Onbetaalbaar 
voor jeugd uit het Willemskwartier, ageren de wijkraad en jonge 
huurders met Rifki Holla voorop. "Bedonderd door Stuworld," 
heet het.

Onbetaalbaar
Een dergelijke term hanteert wethouder Velthuis ook. Hij zegt 
met Stuworld over betaalbare woningen voor jonge mensen uit 
de wijk te hebben gesproken. "Maar blijkbaar zijn onze definities 
daarover niet hetzelfde." De prijs die de ontwikkelaar hanteert, 
valt volgens Velthuis veel hoger uit dan hij bedoeld had. Nijme-
gen vindt dat een huis eigenlijk minimaal 51 m2 groot moet zijn; 

maar omdat jeugd nu uitzicht had op een betaalbare woning 
heeft gemeente deze norm losgelaten. Spijt klinkt door over 
dat besluit nu de gevraagde huurprijs als onbetaalbaar wordt 
gezien. Van de Ven zegt dat er nooit is gesproken over 51 m2: 
"Dat staat nergens."

 Woningwaarderingssysteem
Bij elke huurprijs die Stuworld vraagt, geldt volgens Bas van de 
Ven maar één gouden stelregel: voldoen aan het woningwaarde-
ringssysteem dat de maximaal wettelijke huurprijs voor zelfstan-
dige woonruimte bepaalt. Hij voelt zich zwaar tekort gedaan 
door alle kritiek. "Aan de De Génestetlaan komt een mix van 
grote en kleinere woningen, met een binnentuin en 160 parkeer-
plaatsen waarvan 110 ondergronds. Het wordt zo prachtig. De 
buurt heeft inspraak gehad, de winkeliersvereniging komen we 
tegemoet. Nooit is er gepraat over hoge of lage huur."

De ontwikkelaar spreekt van een keiharde package-deal die 
met de gemeente is gesloten: Stuworld bouwt zowel aan de De 
Génestetlaan als aan de Vossenlaan. "In het eerste plan zouden 
er op beide plekken 385 kleine en grote appartementen mogen 
komen. Onze afspraak was: we bouwen er tweemaal 350. Vanaf 
het begin hebben we de gemeente gevraagd: wat willen jullie?"

Stuworld verzekert dat kleine woningen vallen binnen grens huurtoeslag

Geen eind aan onvrede over huurprijs studio’s De Génestetlaan

Maquette van de appartementen aan de De Génestetlaan 
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Aan de Vossenlaan is veel verzet gerezen tegen de massaliteit 
van de plannen, die inmiddels zijn bijgesteld. Er is nu voorzien 
in de bouw van 140 appartementen; de huidige parkeerplaats 
blijft onbebouwd. "Gaande de gesprekken zijn we steeds minder 
woningen gaan realiseren. Dat is goed, daar is niks mis mee."

Belofte
Door alle huurprijscommotie in het Willemskwartier en ver 
daarbuiten is Stuworld tot een besluit gekomen. Van de Ven: "We 
gaan de kleinere woningen onder de huurwaardegrens zetten. 
Dan doen we alles heel netjes. Wij zorgen ervoor dat toekomstige 
huurders van de studio’s in aanmerking kunnen komen voor 
huurtoeslag. Ik zeg niet dat ze die krijgen, want dat ligt ook aan 
hun inkomen en spaargeld." De ontwikkelaar schat in dat de 
brutohuur dan daalt tot rond € 684. "Dan kunnen ze de volledige 

huurtoeslag krijgen. Netto betalen ze dan een huur van € 350 tot 
€ 400, zoals wij steeds toegezegd hebben."

Kans kleiner
Wethouder Velthuis reageert dat hij een huurprijs onder de 
huurtoeslaggrens nog steeds niet echt betaalbaar vindt. "Je moet 
bovendien nog aan extra inkomenseisen voldoen waardoor de 
kans op huurtoeslag kleiner wordt. Daarnaast krijgen jongeren 
onder de 23 jaar geen huurtoeslag voor een woning met een 
huur van € 690."

Er zijn meer mensen die er zo over denken. Rifki Holla die de-
zelfde rekenhulp van de Belastingdienst hanteerde als Van de 
Ven, zou geen toeslag krijgen. "Maar ik zal het nog eens gaan 
narekenen." Ook voorzitter van Wijkraad Willemskwartier, Gerrie 
Looman, blijft sceptisch. "En al zouden ze het kunnen betalen, de 
jongeren moeten nog eten ook." Hij zegt er in alle eerlijkheid bij 
dat Stuworld als ontwikkelaar in de vrije huursector "natuurlijk 
het recht heeft om de huurprijs te vragen die hij wil."

Motie
SP-fractievoorzitter Hans van Hooft kondigt aan tijdens de ge-
meenteraadsvergadering met (lees verder op de volgende pagina) 

Stuworld verzekert dat kleine woningen vallen binnen grens huurtoeslag

Geen eind aan onvrede over huurprijs studio’s De Génestetlaan

De eerste appartementen aan de De Génestetlaan gaan eind augustus al de verhuur in. Foto: Vincent Moll

‘Onbetaalbaar voor jeugd uit 
het Willemskwartier, ageren 

de wijkraad en jonge huurders 
met Rifki Holla voorop’
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een motie te komen waarin hij het college oproept Stuworld op 
de zwarte lijst te zetten, zolang deze geen goedkope startersap-
partementen aanbiedt. Hij noemt desgevraagd een huurprijs 
van beneden de € 500 per maand. "Concreet betekent dit dat de 
gemeente niet meewerkt aan bestemmingsplanwijzigingen ten 
behoeve van Stuworld (om te beginnen voor het plan aan de 
Vossenlaan) en dat de gemeente geen grond meer aan Stuworld 
verkoopt voor bouwprojecten."

Van Hooft is het enige raadslid dat is ingegaan op vragen van 
Hart van Nijmegen. Geen van de andere fracties heeft – ondanks 
een herinnering – gereageerd op de mails.

Getergd
Stuworlds Van de Ven is getergd en voelt zich onterecht de grond 
ingetrapt. "Samen met de gemeente willen we van de Vossenlaan 
ook een mooi project maken. Als we tegengewerkt worden, kij-
ken we wat we gaan doen. Dan kopen we het niet, al zal ik er alles 
aan doen om het niet zover te laten komen. We zijn in gesprek 
met stichting De Waalboog om daar beschermd wonen voor 
dementerende ouderen onder te brengen in drie tot vier woon-
lagen. Wij gaan daarin mee. Al onze ideeën voor de Vossenlaan 
spreken we steeds door met de gemeente. Wat heb ik eraan om 
met de gemeente te gaan vechten?"

Berekening
Van de Ven berekent de onmogelijkheid om tot een brutohuur 
van € 400 tot € 500 te komen zoals wethouder Velthuis graag ziet. 
"Met 48 procent huurtoeslag kom je dan op een nettohuurprijs 

van € 250. Wie verhuurt een nieuw huis voor die prijs? Ik kan daar 
geen woningen voor bouwen. We bouwen al 80 tot 90 procent 
beneden de huurtoeslaggrens."

De ontwikkelaar gaat verder: "De wethouder eist parkeerplaatsen 
terwijl de meeste huurders geen auto hebben. Dat maakt het 
project duurder, maar meteen vraagt ie om een huurverlaging 
tot € 400. Alle woningen hebben een balkonnetje, dat maakt het 
ook duurder. De bouwkosten van € 140.000 per woning doet een 
gemiddelde rente van 4 procent. Aan rente alleen al ben ik  
€ 500 kwijt. Hoe kan ik het dan voor € 400 tot € 500 gaan 
 verhuren. Dat kan toch niet?"

Pissig
Waar zijn SP dreigt met een boycot om Stuworld op de knieën te 
krijgen, is wethouder Velthuis voorzichtiger. "We willen wel kijken 
of de gemeente in nieuwe afspraken met ontwikkelaars ook af-
spraken over huurprijzen beter en gedetailleerder kan vastleggen."

Van de Ven vindt het frustrerend dat hij in Nijmegen ‘gezeik’ heeft 
dat hij bij andere gemeenten niet aantreft. "Dat is het meest frus-
trerende. De De Génestetlaan wordt juist geen yuppenschil. We 
gaan nu zo’n € 40 naar beneden. Wij zijn de enige die de regels 
naleeft. De leugens moeten uit de lucht. Iedereen roept maar wat 
over ons, we worden bij een Nieuwscafé van De Gelderlander 
niet uitgenodigd om onze versie te geven, iedereen maakt er een 
zootje van. Dát maakt me zo kwaad." ❤

Tekst: Henk Verhagen

SP vindt dat Stuworld alleen mag bouwen aan de Vossenlaan, als deze de huurprijs aan de De Génestetlaan verlaagt. Foto: Henk Verhagen
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Voor het voortbestaan van het bouwdorp in de 
Hazenkamp is het van groot belang dat het bestuur 
versterkt gaat worden. Het huidige bestuur bestaat 
uit zeven personen waarvan er vier hebben aange-
geven op korte termijn te gaan stoppen. Als er geen 
nieuwe bestuursleden komen, dan is komend bouw-
dorp voorlopig de laatste. 

Bouwdorp Hazenkamp is een jaarlijks terugkerende kinder-
activiteit, voor kinderen van 4 tot 12 jaar, in de laatste week 
van de zomervakantie. Neeltje, voorzitter van Bouwdorp 
Hazenkamp: “We starten altijd met een gezellige opening op 
zondag, waarbij de kinderen hun kaart mogen ophalen en 
er activiteiten zijn. Maandag begint het echte bouwen, vaak 
onder begeleiding van ouders. Er is tevens volop de mogelijk-
heid om te knutselen en aan diverse workshops mee te doen. 
Woensdag hebben we een waterbaan en frietjes en donder-
dag eten we pannenkoeken. Het concept is in alle jaren niet 
heel veel veranderd, maar dat is vooral vanwege het succes. 
We hebben zo’n honderd vrijwilligers, veel bouwers blijven 
hangen nadat ze naar de middelbare school zijn overgestapt.”

Frank vertelt dat het bestuur een gezellig club mensen is 
die vaak in januari al bezig gaat met de organisatie van het 
bouwdorp. “Een keer per maand vergaderen we ongeveer 
en ieder heeft zijn eigen stukje van het bouwdorp onder zijn 
hoede. Neeltje beheert alles wat met het eten en drinken te 
maken heeft. In het voortraject regelt zij de boodschappen: 
de vele bekertje, borden en BBQ-spullen. Verder zorgt ze 
voor de versiering op de bar. In de week zelf zorgt ze voor de 
opbouw en de dagelijkse begeleiding.”

Hout
Frank zorgt voor het hout. “Tweeduizend pallets komen niet 
vanzelf naar de Goffert, ik regel het transport en de pallets 
zelf. Dat betekent veel bellen en een aantal bezoekjes aan de 
opslag. Tijdens de bouwweek regel ik met Mark de opbouw, 
de aanleg van de wc’s, het water, de elektriciteit en alle hek-
ken. Bouwdorp wordt vanuit het niets opgebouwd, elk jaar 
een intensieve maar erg gezellig week.” ❤

Tekst: Neeltje Biemans, voorzitter Bouwdorp Hazenkamp 
Foto: Sietske van der Honing

Stopt Bouwdorp Hazenkamp na  
43 jaar?

Bouwdorp Hazenkamp 2017 loopt van zondag  
20 augustus tot en met vrijdag 25 augustus.  
Het thema is dit jaar circus. 

Bestuurders gezocht!
Bouwdorp Hazenkamp zoekt harde werkers die er 
een gezellige bouwweek van willen maken.  Meld 
je aan en loop dit jaar de bouwweek al mee, zodat 
je inzicht krijgt in wat het bouwdorp betekent. 
Aanmelden kan via bouwdorp@hotmail.com. 
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Op welke manier weten zoveel kappers dicht bij elkaar toch voldoende omzet te halen?

Wie wist dat er maar liefst zes kappers op de Willemsweg 
zijn? Veel mensen hebben het erover, maar vrijwel nie-
mand weet precies hoeveel het er zijn, of wat ze precies 
doen. Tijd om het uit te zoeken. Hart van Nijmegen keek 
in de spiegel van iedere kapper. Kijkt u mee?

Veel mensen kennen de Willemsweg als ‘de straat met de vele 
kapsalons’. En terecht, als je weet dat in welgeteld zes panden 
een kapperszaak is gevestigd. Zoveel kappers op een stuk van 
ongeveer honderd meter Willemsweg, van De Génestetlaan tot 
aan de Graafseweg, dat kan toch niet? Hoe houden ze het hoofd 
boven water? Zitten ze elkaar niet voortdurend in de haren?

Maison Germaine is veruit de oudste in de straat: in 1961 startte 
Hennie Bras de kapsalon. Aan de overkant kwamen er in de 
afgelopen vijftien jaar vijf kapsalons bij. Is dat niet problematisch 
voor je concurrentiepositie? Marloes Peters, de huidige eigenaar 
van Maison Germaine, maakt zich weinig zorgen. “Volgens mij 
hebben we allemaal een andere doelgroep. Qua afkomst en qua 
werkwijze. Opscheren kan ik bijvoorbeeld wel, maar niet zo goed 
als de kappers aan de overkant. Als hier een jongere binnenkomt 
die dat wil, stuur ik hem meestal door.”

Ook kapsalon Fantasie stuurt wel eens klanten door. “Als het 
erg druk is, stuur ik iemand soms naar de buren,” vertelt Hülya 
Gûndoĝdu van Hairstyling Fantasie. Concurrentie is ook goed, 
vindt ze. “Het houdt je bezig. We hebben veel vaste klanten, ze 
komen uiteindelijk ook weer terug.” Ze krijgt bijvoorbeeld eens 
per jaar een vrouw uit Singapore, die langskomt als ze toevallig 
in Nederland is. “Dat zijn leuke dingen. Ze vindt dat haar haar 
sneller groeit als ik het knip. ‘Jij hebt goede hand,’ zegt ze dan.” 
Haar man Yüksel van de herenafdeling op nummer 74 vindt wel 
dat er geen kappers meer bij moeten komen. Het zijn er nu meer 
dan genoeg.

Volgens Hülya hebben de kappers ‘aan de rechterkant van de 
straat’ (gezien vanaf de Graafseweg) afspraken gemaakt over de 
prijzen. Om te voorkomen dat ze elkaar te veel beconcurreren 
op prijs. Dertien euro voor knippen vindt Darun Taha van Noah 
Kappers een mooie prijs. “De Nederlandse kapper is duurder. Ik 
vind dat je in deze straat niet te hoge prijzen kunt vragen. Som-
migen vinden het nog teveel. Ik vraag liever een lage prijs zodat 
klanten vaker komen.” Dat heeft misschien ook te maken met de 
doelgroep. “Vrouwen hebben langere behandelingen, mannen 
komen vaker terug,” aldus Marloes van Germaine.

Zes kappers op slechts honderd meter   Willemsweg, hoe doen ze dat?
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Op welke manier weten zoveel kappers dicht bij elkaar toch voldoende omzet te halen?

Zes kappers op slechts honderd meter   Willemsweg, hoe doen ze dat?

Herenkapsalon Fantasie
Adres   Willemsweg 74 (hoofdvestiging,  

samen met 48)
Sinds  2-2-2002
Open  6 dagen per week
Eigenaar  Yüksel Gündoĝdu (Turks)
Medewerkers  Wisselend (4 parttimers en stagiaires)
Klanten   Van 0 tot 100 jaar, alle culturen (past bij de 

wijk). Uit de wijk, Nijmegen en omgeving.
Specialiteit  Herenkapsels, scheren.
Reviews   Nette heren, goede kappers, snelle service. 

Snel, netjes, goedkoop en heel klantvriendelijk. 
Is echt een aanrader. 
Zonder afspraak, snel aan de beurt. Goedkoop.

Hairstyling Fantasie
Adres   Willemsweg 48 (nevenvestiging,  

samen met 74)
Sinds  2-2-2002 (expres een mooie datum)
Open  5 dagen per week
Eigenaar  Hülya Gûndoĝdu (Turks)
Medewerkers  Wisselend (4 parttimers en stagiaires)
Klanten   Van 0 tot 100 jaar (iedere week komt er iemand 

van bijna 90 jaar), multiculti (past bij de wijk). 
Uit de wijk, Nijmegen en omgeving.

Specialiteit   Knippen, epileren, harsen, opsteken, perma-
nente make-up.

Reviews   Knippen erg goed. Belangrijkste is dat ze goed 
luisteren naar de klanten.

  Ze zijn heel erg vriendelijk.
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Estria Kapsalon
Adres  Willemsweg 56
Sinds   In 2006 geopend door Mohamed Kamkoumi 

(Marokkaans), ca. 6 jaar geleden overgenomen.
Open  6 dagen per week
Eigenaar  Can Altunbas (Turks)
Medewerkers   4 kappers en een stagiaire. Op de foto: Emirhan 

(Turks) en Cisco (Nederlands-Surinaams).
Klanten   Heel verschillend, heel gemixt. Veelal jongeren. 

Uit de wijk, Nijmegen en omstreken (vooral uit 
Cuijk).

Specialiteit   Scheren en bijwerken met een scheermes  
(‘dat doen niet alle kappers’)

Reviews   Goede kappers en behulpzaam.  
Goed.

Noah Kappers
Adres  Willemsweg 42
Sinds   In 2012 overgenomen van Sahin na faillisse-

ment Ipek Beautysalon (gestart in 2006).
Open  6 dagen per week
Eigenaar  Darun Taha (Koerd, Irak)
Medewerkers   5 kappers en 3 stagiaires (vooral in de weeken-

den erg druk)
Klanten   80% Nederlands, 60% jongeren, 70% man-

nen. Naast Nijmegen uit Bemmel, Elst, Cuijk en 
Groesbeek.

Specialiteit   Goed knippen, baard bijwerken, epileren met 
touw.

Reviews   Mooie zaak. Vriendelijk personeel. Vooraf tele-
fonisch afspreken wordt goed  afgehandeld.

  Zeer nette zaak met vriendelijk personeel.

vervolg van pagina 8-9
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Maison Germaine
Adres  Willemsweg 13
Sinds   In 1961 opgericht door Hennie Bras, overgeno-

men in 2015.
Open  6 dagen per week
Eigenaar  Marloes Peters (Nederlands)
Medewerkers   1 kapper, 1 stagiaire (af en toe springt Hennie bij)
Klanten   Wisselend, jong en oud (sommige al sinds 

1961). Uit het Willemskwartier, maar ook uit 
andere wijken.

Specialiteit   Knippen, kleuren, highlights, permanent, water-
golf, nagels.

Reviews    Prettige, persoonlijke en kundige kapsalon. 
Ik kom er al jaren met veel plezier, er staat altijd 
een kop koffie of thee klaar. Gezellig, altijd een 
luisterend oor.

Çigdem Beautysalon
Adres  Willemsweg 104
Sinds  28-11-2016 (via Kamer van Koophandel)
Medewerkers  Eenmanszaak (via Kamer van Koophandel)
Na een week bedenktijd geven ze aan niet te willen meewerken 
aan dit artikel. Ze zitten op dat moment enkele maanden in het 
pand aan de Willemsweg, maar de officiële opening is dan over 
een paar weken. Vooralsnog is het telefoonnummer afge-
schermd en pinnen is niet mogelijk.

Hoe zoveel kappers op korte afstand van elkaar kunnen voortbe-
staan? Iedereen heeft zijn eigen vaste klantengroep, zo lijkt het. 
Darun van Noah Kappers zegt daarover: “Jongeren van 16 tot 25 
jaar gaan naar Estria, oudere Turkse mannen gaan naar Fantasie. 
Zelf maak ik het vaak mee dat klanten na een goede knipbeurt 
hun hele familie brengen. Een jongen uit Cuijk heeft me vijftien 
klanten opgeleverd met goede mond-tot-mondreclame.” Darun 
heeft het dan ook erg druk, en soms last van zijn rug. “Eén keer 
heb ik 45 klanten op één dag geknipt. Dat voelde ik wel.” Binnen-
kort opent hij vol vertrouwen een tweede zaak in Elst.

Voor ieder wat wils dus. En mocht je vinden dat er nog niet ge-
noeg kappers aan de Willemsweg zijn, dan kun je natuurlijk altijd 
nog een kapsalon bestellen in een van de vele cafetaria’s. ❤

Tekst: Tefke van Dijk. Foto’s: Vincent Moll
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Op zaterdag 3 juni gaven de families Braam en Van Alfen een huiskamerconcert aan de Vossenlaan

Een bijzondere sfeer in een huis aan de Vossenlaan, op 
die warme zaterdag in juni. De familie Braam/van den 
Beld en de familie Van Alfen gaven daar gezamenlijk een 
concert voor een kleine kring familieleden. Voor elkaar 
en met elkaar. Janiëlle van Alfen nam drie jaar gele-
den het initiatief om jaarlijks een huiskamerconcert te 
organiseren. Dit jaar brengt ze samen met Dia Brugmans 
voor het eerst de twee muzikale families bijeen. “Mooi 
om op deze manier meerdere instrumenten te vereni-
gen,” zegt Janiëlle. 

Pieter Braam (16) speelt viool, zijn zusje Laura (13) de piano, Ma-
rieke (11) dwarsfluit en Anne (9) speelt cello. Ze worden begeleid 
door moeder Willeke op piano. In wisselende samenstellingen 
maken zij gezamenlijk muziek met de familie Van Alfen. Siem (13) 
speelt piano, zus Ilke (11) hobo, broertjes Tom (9) en Wes (8) viool. 

Dia Brugmans geeft al veertig jaar gepassioneerd pianoles aan 
huis. Siem en Laura zijn twee van haar leerlingen. Dia weet men-
sen te raken, de klik tussen haar en de jonge musici is voelbaar. 
Laura en Siem vertellen dat ze al zes jaar graag naar haar lessen 
gaan. Moeder Willeke laat weten dat bij hen de woensdagmid-
dag in het teken staat van muziek. In colonne gaat het gezin naar 
De Lindenberg om muziekles te volgen.

Van Jungle Book tot Beethoven
Het gevarieerde programma begint dit jaar met het ritmische 
‘Colonel Hathi’s March’, bekend uit Disney’s verfilming van Jungle 
Book. Dia kiest duidelijk aansprekende nummers om haar leerlin-
gen te inspireren en te binden. Daarna speelt Tom van Alfen een 
stuk van Bach op de viool, lastig voor een jongen van 9, maar hij 
doet het knap. Pieter Braam valt hem bij en gezamenlijk spelen 
ze het stuk uit. Wat er zo mooi is aan de viool? “Ik word er rustig 

van,” zegt Tom. Anne, zus van Pieter, speelt daarna een stuk van 
Arnold Trowell op de cello, begeleid door Willeke. Anne weet 
de tonen over te brengen op haar publiek, de lage warme toon 
wordt versterkt door de luchtige pianoklank. 

Samen muziek maken, daar draait het vanmiddag om. Wes, 
het jongste lid van de familie Van Alfen, speelt ‘Schipper mag ik 
overvaren’. Daarna geniet het publiek van een klassiek stuk op de 

‘Om iets te leren moet je 
een lange weg afleggen. 
Alles draait om interesse, 

aanleg en doorzetten’

Muzikale broers en zussen spelen Bach en Beethoven 

Van links naar rechts: Ilke van Alfen, Laura Braam, Hannke van der Grinten, Dia Brugmans, Siem van Alfen (achter), Tom van Alfen 
(voor), Anne Braam, Marieke Braam, Pieter Braam (achter) en Wes van Alfen. De twee jongetjes vooraan zijn de jongste leden van het 
gezin Braam: links Joost (5) en rechts Robert (4). Zij deden niet mee aan de voorstelling
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Op zaterdag 3 juni gaven de families Braam en Van Alfen een huiskamerconcert aan de Vossenlaan

hobo uitgevoerd door zijn zus Ilke en haar lerares Hanneke van 
der Grinten. Ook hier zie en voel je de betrokkenheid en trots. Het 
warme geluid van de hobo heeft iets melancholisch. Ilke vindt 
eigenlijk alles mooi aan de hobo, zegt ze. Dan speelt haar broer 
Siem de melodieuze ‘Mondscheinsonate’ van Beethoven. Siem 
vindt dit stuk het mooist om te spelen, omdat het zo gevoelig is. 
Zijn vingers vliegen met groot gemak over de pianotoetsen. Hij 
speelt graag en zit regelmatig na school een uur achter de piano, 
het werkt ontspannend voor hem. 

Concerten spelen
Marieke Braam is gewend om op te treden. Samen met broer 
 Pieter zit ze bij het Regionaal Jeugdorkest Corrente en ze spelen 
regelmatig concerten onder bezielende leiding van dirigent 
Guido Jansen. Deze middag speelt Marieke op dwarsfluit het 
stuk ‘Frank en Marianne’ van de Nijmeegse fluitist Pip van Steen, 
samen met zus Anne en Pieter. Voor het laatste nummer ver-
schijnen beide families op het toneel en spelen ‘Harem’, een 
muziekstuk dat bezoekers van de Efteling horen als ze in bootjes 
door de attractie Fata Morgana varen. Pianolerares Dia beslaat de 
tamboerijn. 

Alle musici krijgen van Dia een chapeau! “Om iets te leren moet 
je een lange weg afleggen. Alles draait om interesse, aanleg en 
doorzetten. Leer van succes te genieten. Jullie hebben vanmid-

dag een cadeau gegeven en gekregen.” Dia’s dank gaat ook uit 
naar de ouders voor hun liefdevolle ondersteuning en naar de 
docenten voor het aanleren van de technieken. 

Het is bijzonder om te zien hoe muziek verbindt. Vooraf is er niet 
geoefend, maar de symbiose van diverse instrumenten werkt. Er 
is gewoon samen zijn en samen spelen. Een mooie middag cul-
tuur in de wijk.  ❤

Tekst: Miriam Heijmerink. Foto’s: Jan en Janiëlle van Alfen

Muzikale broers en zussen spelen Bach en Beethoven 

Van links naar rechts: Laura, Anne, Marieke en Pieter Braam Samen speelden de families het muziekstuk 'Harem'

Het familieconcert vond plaats bij de familie van Alfen aan de 
 Vossenlaan
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Nieuwe Hart van Nijmegen-columniste wil brug slaan tussen culturen

Serife Sahin: ‘Ik voel me nou eenmaal  Turkse én Nederlandse’

De vraag of ze een column wilde verzorgen voor Hart 
van Nijmegen kwam als geroepen. Serife Sahin wilde 
altijd al schrijven. Met haar columns zal ze veel men-
sen door een ander venster naar de werkelijkheid 
laten kijken.

Serife’s werkelijkheid is die van een Turkse vrouw van 35 die 
op haar tiende naar Nederland kwam. Haar wortels liggen 
in Konya, een stad tussen Ankara en Antalya, ongeveer 250 
kilometer van de Middellandse Zee. Haar vader kwam in 
1968 naar Nederland. Hij liet zijn broers in Duitsland achter 
omdat hij niet wilde werken in een vleesfabriek. Serife noemt 
hem ‘een avonturier’. Het was bijvoorbeeld niet gebruikelijk 
dat mannen op jonge leeftijd al naar de stad gingen om te 
werken. “Bij ons thuis was het wat vrijer.”

Net als andere gastarbeiders was Serife’s vader van plan om 
terug te keren naar Turkije. Maar dat gebeurde niet. In plaats 
daarvan kwamen zijn vrouw en vijf kinderen in 1988 naar 
Nederland. Serife is het vierde kind. Het gezin Sahin (Sahin 
betekent ‘valk’) vestigde zich in het Willemskwartier, aan de 
Jacob van Lennepplaats. Inmiddels woont Serife met broer 
en zus aan de Spieghelhof. Maar alle drie zoeken ze dagelijks 
gezelligheid bij hun ouders en de rest van het gezin. 

De joker
In Nederland las Serife (met de klemtoon op ‘ri’) alles wat 
los en vast zat. Ze kreeg van de Fatimaschool (aan de Tol-
lensstraat, gesloopt in 1992) een havo/vwo-advies. Na het 
vwo startte ze met een universitaire studie Engelse taal- en 
letterkunde. Inmiddels waren haar ouders begonnen met de 
supermarkt Meltem Market aan de Willemsweg. Zij konden 

Serife aan het werk in Meltem Market aan de Willemsweg
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de hulp van Serife hierbij zo goed gebruiken, dat zij het 
studeren staakte en in de zaak ging werken. Daar is ze naar 
eigen zeggen ‘de joker’; ze staat in de winkel, maar is ook 
verantwoordelijk voor alle administratie en correspondentie 
in het Nederlands. 

Zondag is haar enige vrije dag, die ze doorbrengt met haar 
familie. “We werken elke dag samen in de winkel, maar dat 
is anders. Op zondag ontbijten we, gaan we naar de stad of 
maken we bijvoorbeeld een wandeling. Na de dood van mijn 
broer brengen we nog meer tijd met elkaar door dan voor 
zijn overlijden. Ik vind het ook heel belangrijk om met mijn 
familie te zijn. Het maakt je vrediger, een beter mens.”

Serife is tweetalig en begrijpt zowel de Nederlandse als de 
Turkse cultuur. Ze ziet van beide de goede en de slechte 
kanten. Dat beschouwt ze als een verrijking. “Met mijn eigen 
normen en waarden kan ik me verhouden tot beide culturen, 
ik kan met beide meedoen. Ik schroom bijvoorbeeld niet om 
Turks te spreken of juist Nederlands, los van de taal die op 
dat moment ergens gesproken wordt. Ik voel me nou een-
maal Turkse én Nederlandse.”

Tweede generatie
Voelt ze dan helemaal geen spanning, met één been in de 
Turkse cultuur en het andere in de Nederlandse? Volgens 
haar was dit vroeger een groter probleem dan nu. “De eerste 
generatie wilde uiteindelijk terug naar Turkije en was in de 
tussentijd bang de eigen cultuur te verliezen. Bovendien 
kende toen iedereen elkaar binnen de Turkse gemeenschap, 
waardoor er veel sociale controle was. Dit is minder gewor-
den, doordat het aantal Turken in Nederland is toegenomen. 
De tweede generatie is hierdoor vrijer om eigen keuzes te 
maken qua opleiding en werk. Ik heb wel het idee dat een 
generatie geleden, er minder of geen hangjongeren waren. 
Toen waren studeren en werken de enige opties, dat is nu 
niet meer zo. Daar maak ik me wel zorgen over. Je moet als 
mens nuttig zijn voor je omgeving.”

Met haar columns wil Serife een brug slaan tussen de Turkse 
en Nederlandse cultuur, al zijn de verschillen volgens haar 
niet zo groot als veel mensen denken. “In beide samenlevin-
gen zijn mensen behulpzaam, goedwillend en hardwerkend. 
De twee volken passen goed bij elkaar.”

Serife wil ook tegengas bieden aan media die vooral nega-
tieve verhalen vertellen. “Die zijn goed voor de kijkcijfers, 
maar niet voor de samenleving.” Haar eerste column leest u 
op pagina 57 en gaat over de ramadan. ❤

Tekst: Elvi van Wijk. Foto’s: Els Baltjes

‘Met mijn eigen 
normen en waarden kan 

ik me verhouden tot beide 
culturen, ik kan met 

beide meedoen’
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Binnenkort voorgoed gesloten: Rob Fransen paardensport

Sporadisch staat het herkenbare zwarte paard Blacky 
nog voor de paardensportwinkel aan de Groenestraat. 
Voor de Vierdaagse sluit ‘Rob Fransen paardensport’ 
voorgoed de deuren. Reden om te stoppen is het 
overlijden van Rob op 8 september vorig jaar. “Paar-
densport was verslavend voor Rob, hij kon moeilijk 
zonder”, zegt zijn vrouw Marleen. “Hij wilde nog wel 
even door. Je moet niet denken dat je honderd wordt, 
zei ik dan.”

Geklop op de deur. Het liefst zou Marleen (66) wegduiken achter 
de toonbank, maar negeren helpt niet. “Ze hebben me gezien 
en willen dat ik de winkel opengooi.” De klanten, een moeder en 
dochter, lijken inderdaad niet van plan te vertrekken. Ze blijven 
aankloppen. Na lang aandringen haalt Marleen de deur van 
het slot. “Nee, vandaag zijn we niet open. Morgen wel. Ik kan de 
winkel nu echt niet openen, alles ligt hier op en door elkaar.” In 
het huis boven de winkel is het rustiger. Voor even. ‘Rob Fransen 
paardensport’ is een begrip voor paardrijdend Nijmegen (en 
omgeving) en de zaak loopt goed met veel vaste klanten.

Rob en Marleen begonnen 46 jaar geleden eerst een viswinkel 
op Willemsweg 89. Na vijf jaar openden ze de paardensportwin-
kel aan de Groenestraat. “Ondernemen zit in ons DNA,” zegt Mar-

leen daarover. “Rob komt uit een Nijmeegse bakkersfamilie, mijn 
ouders hadden een slagerij in Beuningen. Hij reed ook paard 
en vanuit die hobby zijn we de paardensportwinkel gestart. We 
waren nog jong, 25 jaar, en dan lukt dat, twee zaken runnen.” In 
de vier jaar dat ze beide winkels hadden, werden er ook twee 
kinderen geboren, een zoon en een dochter. Marleen: “Toen 
werd het teveel. Inmiddels konden we de kost verdienen met de 
paardensportwinkel, dus we verkochten de viswinkel.”

Geen opvolger
Een opvolger voor de winkel is er niet. Marleen snapt dat wel. 
“Vroeger was het makkelijker om te starten als zelfstandige. Je 
kon klein beginnen. Tegenwoordig moet je meteen groot zijn, 
anders komt er niemand kijken.” Samen met Rob heeft ze de 
afgelopen veertig jaar de opkomst van de paardensport van 
dichtbij meegemaakt. “Door het succes van Anky van Gruns-
ven gingen veel mensen twintig jaar geleden ook paardrijden. 
Nadat zij is gestopt is de wedstrijdsport enorm teruggelopen. 
Het zijn nu vooral plezierrijders. Dat betekent andere producten, 
en minder producten.”

De crisis trof ook de paardensport. Veel paarden gingen naar 
de slacht of werden verkocht. Ook gingen veel mensen samen 
rijden, waarbij ze een paard deelden. “Ik weet nog dat we zo’n 

‘Wij waren als de Spar: daar kom je   als je  iets vergeten bent’

Nog heel even staat het iconische paard Blacky ('de beste koop ooit') voor de paardensportwinkel aan de Groenestraat



Hart van Nijmegen - juli 2017           17

Binnenkort voorgoed gesloten: Rob Fransen paardensport

vijftien jaar geleden in Brabant naar concoursen gingen met 
vijf- tot zeshonderd paarden,” vertelt Marleen. “Dat is nu anders. 
Kinderen gaan eerst naar zwemles of ballet en zitten meer 
achter de computer. Als ze al gaan paardrijden, is dat pas op 
hun tiende. Niet meer vanaf zes, zeven, acht jaar.” Ook ouders 
zijn veranderd, heeft Marleen gemerkt. “Ze zijn banger en kopen 
veel meer bodyprotectors. Ook doen ouders meer voor zichzelf, 
ze gaan niet meer hele weekenden op pad met pony’s.”

Sinds het overlijden van haar man stond Marleen alleen in de 
winkel. Dat is haar tegengevallen. “Het is veel alleen en je krijgt 
geen feedback meer. Je kunt niet met elkaar praten over klan-
ten of paarden. Mijn man was ook mijn collega. Het ging hier 
vaak over paarden.” Rob was pas 66 toen hij stierf. Longkanker 
met uitzaaiingen en dan is het snel gebeurd, aldus Marleen. Zij 
wilde wel eerder stoppen met de zaak, maar hij wilde nog een 
paar jaar doorgaan. Als ze samen met pensioen waren gegaan, 
was de paardensport wel gebleven. “Dan waren we naar ieder 
concours gegaan, ook meerdere dagen doordeweeks. Daar 
kwamen we niet aan toe.”

Beste koop ooit
Zelf wil Marleen terug naar Beuningen, ze heeft daar een bod 
gedaan op een huis. Haar zoon en andere familieleden wonen 

daar. De woning boven de winkel wordt verhuurd, wat er 
beneden komt is nog onduidelijk. In ieder geval geen paarden-
sportwinkel, weet Marleen. “Tien jaar terug is er een grote zaak 
gestart in Heteren. Wij waren hierdoor als de Spar: daar kom je 
als je iets vergeten bent. Het is lastig om nu een paardensport-
winkel te starten.” De gesprekken met de klanten gaat ze mis-
sen, maar de hele dag druk zijn niet. “Daar ben ik te oud voor, 
dat kan ik niet meer hebben.”

Voor de Vierdaagse begint, wil ze voorgoed de deuren sluiten 
van ‘Rob Fransen paardensport’. Ze gaat door met de uitver-
koop tot er weinig tot geen belangstelling meer is. Ook het op-
vallende zwarte paard voor de zaak is te koop. “Kleine kinderen 
willen er vaak op en veel mensen zijn op de foto geweest met 
dat paard. Klanten, maar ook Japanners en studenten tijdens 
de introductieweken.” En dan te bedenken dat ze die aankoop 
niet bewust hebben gedaan. “Toen Rob vijftig werd, hebben 
we dit paard gehuurd voor het feest. Die avond is het bescha-
digd, dus we moesten Blacky wel kopen. Het was de beste 
koop ooit.” ❤

Tekst: Tefke van Dijk. Foto’s: Vincent Moll

‘Wij waren als de Spar: daar kom je   als je  iets vergeten bent’

Tot het laatst blijft Marleen haar klanten helpen
Met pijn in het hart sluit Marleen binnenkort voorgoed de deuren
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In het hart van Nijmegen staan drie toonaangevende 
instellingen die zich met onderwijs en onderzoek 
bezighouden: de Radboud Universiteit, het Rad-
boudumc en de Hogeschool van Arnhem en Nijmegen. 
In Nijmegen-Midden wonen heel wat wetenschappers 
die verbonden zijn aan een van deze instellingen. 
In deze rubriek komen zij uitgebreid aan het woord. 
Deze keer: Cathleen Parsons, tijdelijk wonend aan de 
Dobbelmannweg en junioronderzoeker bij het project 
‘Verdringingseffecten binnen de Nederlandse gezond-
heidszorg’ aan het Radboudumc. 

Iedere dag komen er honderden fietsers door de Dobbelmann-
weg; richting school of werk en een groot deel ook richting 
Radboudumc. Een daarvan is voor korte tijd Cathleen Parsons. 
Uit interesse is Cathleen geneeskunde gaan studeren, maar 
tijdens de coschappen ontdekte ze dat de werkzaamheden 
zelf haar minder liggen. Geneeskunde is heel gestructureerd 
en zij wil graag vrijer bezig zijn. Tijdens haar onderzoeksmaster 
mocht ze eindelijk zelf haar vakken kiezen. Die varieerden van 
het bestuderen van mensenrechtenverdragen tot het bestrijden 
van een Ebola-uitbraak.   

Cathleen Parsons onderzoekt de gevolgen  van ‘verdrongen patiëntenzorg’

Wetenschapper in de wijk

Cathleen vanuit het raam van haar kamer

Cathleen in de gangen van het Radboudumc
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Hoe ben je in dit vakgebied terecht gekomen? 
“Doordat mijn masteropleiding zo breed was, was het lastiger 
een richting te kiezen. Deze baan als junioronderzoeker bij het 
Radboudumc zie ik als een uitgelezen kans. Ik kan me, door mijn 
achtergrond, verplaatsen in hoe artsen denken, ben getraind in 
kwalitatief onderzoek en ook weet ik dankzij mijn ervaring op 
de financiële afdeling van een ziekenhuis hoe er gedeclareerd 
wordt. Onder het motto ‘die niet waagt, die niet wint’ heb ik ge-
solliciteerd bij dit onderzoeksproject naar verdringingseffecten 
binnen de gezondheidszorg.

Het leuke van mijn collega’s is dat zij een gemêleerd gezel-
schap vormen. Ik zelf heb iets van geneeskunde meegekregen, 
er zijn collega’s met een economische achtergrond, zoals Rob 
 Baltussen (hij is in de vorige Hart van Nijmegen geïnterviewd) en 
er is ook iemand die filosofie heeft gestudeerd. Die breedte aan 
invalshoeken maakt dit project leuk. Het werk zelf is ook heel 
afwisselend, ik interview artsen en patiëntenverenigingen,  
maar ook Raden van Bestuur.” 

Wat voegt het onderzoek toe aan je vakgebied, wie heeft er 
wat aan? 
“In de eerste plaats heeft onze opdrachtgever Zorginstituut 
Nederland er iets aan. Maar uiteindelijk is dit werk natuurlijk be-
doeld voor de patiënten die benadeeld worden. Zorgaanbieders 
maken keuzes in de gezondheidszorg en daardoor is er soms 
minder ruimte voor de zorg die patiënten nodig hebben. In 
Nederland, maar ook internationaal, is er nog weinig onderzoek 
gedaan naar de gevolgen van wat ‘verdrongen patiëntenzorg’ 
heet. Ook in ons land is steeds meer aandacht voor de zorgkos-
ten. Patiënten moeten soms langer wachten op een behande-
ling of naar een ander ziekenhuis. 

Het wetenschappelijke werk dat ik doe is wel vrijer, maar brengt 
ook verantwoordelijkheid met zich mee. Ook in mijn vrije tijd 
houdt het me bezig en er is de druk dat er wel een resultaat 
moet komen. Door de flexibele contracten moeten goede men-
sen soms weg, omdat er geen geld is voor een vaste baan. Ook 
moet je als onderzoeker steeds meer je eigen geld binnenhalen. 
Gelukkig hoef ik me daar nu, als junioronderzoeker nog niet 
druk over te maken.”  

Hoe ben je in de wijk terechtgekomen? 
“Mijn woonplaats is Amsterdam. Ik wist dat mijn aanstelling 
slechts tijdelijk zou zijn, vanwege de onbetrouwbaarheid van 
het openbaar vervoer ben ik op zoek gegaan naar tijdelijke 
woonruimte. Ik vind het hier heel prettig wonen en de om-
geving is prachtig. Ik heb al aardig wat fietstochtjes gemaakt. 

En het is ideaal dicht bij mijn werk. Heel opvallend vond ik de 
‘bladerbakken’ die hier in de herfst worden geplaatst en grappig 
dat de mensen dan zelf het afgevallen blad ernaartoe brengen. 
Het grootste nadeel is dat de bakkers hier niet vroeg opengaan, 
in Amsterdam kun je om zeven uur al verse broodjes halen.” 

Hoe zie je jezelf in de toekomst? 
“Wat mij betreft ligt dat nog helemaal open. Het project waar ik 
nu aan werk is eind september afgelopen en daarna is alles mo-
gelijk. Wellicht ga ik naar het buitenland, je kunt veel leren van 
de gezondheidssystemen in andere landen. Zo lees ik graag over 
de crisis in de  Engelse gezondheidszorg die mede veroorzaakt 
is door een schaarste aan geld en middelen. Ik vraag mij dan af 
welke lessen wij als Nederland daaruit kunnen trekken. Maar 
misschien vind ik mijn ideale baan wel buiten de wetenschap en 
gezondheidszorg. Zo was ik na mijn afstuderen een tijdje betrok-
ken bij een organisatie die bommen opruimde in Vietnam. Het 
ligt echt nog helemaal open!”  ❤

Tekst en foto’s: Petra Francissen

Verdringingseffecten binnen de 
 Nederlandse gezondheidszorg
In opdracht van het Zorginstituut Nederland (ZIN) 
doet een onderzoeksgroep onder leiding van het Rad-
boudumc onderzoek naar verdringingseffecten bin-
nen de Nederlandse gezondheidszorg. Verdringing 
wordt door ZIN als volgt omschreven: “Bij de beoor-
deling of een behandeling in het verzekerde pakket 
moet komen, wordt beoordeeld of de gezondheids-
winst die kan worden bereikt in een redelijke verhou-
ding staat tot de kosten die daarvoor moeten worden 
gemaakt (de kosteneffectiviteit). Wanneer dat niet het 
geval is, gaat opname van de nieuwe behandeling ten 
koste van de vergoeding van een andere behande-
ling. Dit vanuit het gegeven dat het beschikbare geld 
maar één keer kan worden uitgegeven.” De werk-
zaamheden van Cathleen richten zich vooral op het 
interviewen van verschillende stakeholders over de 
impact van een aantal dure behandelingen en of deze 
leidt tot het maken van keuzes. Het interessantste aan 
dit onderzoek vindt ze het verkrijgen van inzicht in 
de contramechanismen die een negatief effect op de 
patiëntenzorg voorkomen.

Cathleen Parsons onderzoekt de gevolgen  van ‘verdrongen patiëntenzorg’
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‘We proberen één keer in de week  vegetarisch  te eten'

Wat staat er op tafel in Nijmegen-Midden? En: zitten we 
überhaupt nog wel samen aan tafel of eten we ieder 
voor zich een snelle hap voor de buis? In deze rubriek 
probeert Hart van Nijmegen er een antwoord op te 
geven en neemt daarom het eetgedrag van een wijkbe-
woner onder de loep. 

Deze keer zijn we op bezoek bij Ilse Hens (41) en Bram Janssen 
(37) in hun huis aan de Wezenlaan. Zij is studiebegeleider bij 
een hbo-opleiding in Breda, waar ze drie dagen in de week met 
de trein naartoe gaat. Hij werkt bij de Koninklijke Wandel Bond 
Nederland in Nijmegen. Ilse en Bram hebben twee zoons: Loek 
(6) en Kas (1).

Ontbijt

Wordt er nog ontbeten of slaan jullie het ontbijt helemaal 
over?
Ilse: “We zitten ’s ochtends altijd samen aan tafel. Zo proberen 
we elke dag nog even een ochtendmomentje met z’n allen te 
hebben.”
Bram: “Ik leg de boterhammen neer. Ligt de hele tafel vol met 
boterhammen op de borden en smeren maar. Loek smeert z’n 

boterhammen inmiddels helemaal zelf, dus daar hebben geen 
omkijken meer naar. En Kas is nu zijn smaak aan het ontwikkelen. 
De ene dag vindt ie iets lekker en de andere dag weer niet.”

Brood, zuivel of granen?
Ilse: “Voornamelijk boterhammen en heel af en toe pap. Haver-
mout.”
Bram: “Boterhammen is door de week wel wat makkelijker. Gaat 
sneller.”

Liever zoet of liever hartig?
Ilse: “Dan kies ik toch wel voor hartig. Ik lust wel wat zoets, maar 
dan bij de koffie. Niet op m’n boterham.”
Bram: “Bij mij is het fifty-fifty. Ik begin meestal met zoet, gevolgd 
door iets hartigs. En dan drinken we daar meestal thee bij en 
voor Loek een beker melk.”

Lunch

Neem je de tijd voor de lunch of eet je wat tijdens het werk?
Ilse: “Ik neem brood mee naar m’n werk en dat eet ik meestal 
tussen de bedrijven door op. Ik ga er niet echt tussen de middag 
voor zitten. Wel op de dagen dat ik thuis ben met de kinderen.”

Ilse Hens, Bram Janssen en hun zoons Loek en Kas in de keuken van hun huis aan de Wezenlaan

Wat schaft de pot?
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‘We proberen één keer in de week  vegetarisch  te eten'

Bram: “We hebben op ons werk geen kantine dus ik neem brood 
mee van huis. Tegenwoordig ga ik regelmatig met de collega’s 
even naar buiten om te ‘lunchwandelen’. En soms kopen we dan 
onderweg nog wat lekkers. Dat bevalt me goed.”

Vind je een gezonde lunch belangrijk of zwicht je weleens voor 
een snelle snack?
Ilse: “Ik kies ook weleens voor een snelle snack in de kantine. 
Helaas wel…”
Bram: “Bij ons op het werk kan dat niet en dus wordt er op het 
werk niet gesnackt. Heb altijd m’n broodtrommeltje bij me, ook 
als ik voor mijn werk iets buiten de deur moet doen. Altijd op 
alles voorbereid!”

Diner

Wordt er elke dag nog gekookt?
Ilse: “Ja. Behalve in het weekend, dan eten we ook weleens een 
keer frietjes.”
Bram: “Maar die maken we ook zelf, dus dat is eigenlijk ook 
koken.”

Wie kookt er meestal?
Ilse: “Dat doe ik. Ook al omdat ik door de week vaker thuis ben 
dan Bram. Maar echt leuk vind ik het niet. Koken is niet mijn ding.”
Bram: “Ik kook weleens in het weekend, maar ik schat dat zeven 
van de tien keer Ilse kookt.”

Alles vers of kant-en-klaar?
Bram: “Altijd verse producten. Sowieso alle groenten.”
Ilse: “We krijgen elke week een doos met verse spullen voor de 
hele week. Daar zitten ook de recepten bij en sindsdien leer ik ook 
steeds meer zelf met kruiden te werken. En zelf de saus maken. Er 
staan nog wel pakjes in de kast, maar die gebruik ik nooit meer.” 

Het hele gezin aan tafel of ieder voor zich achter elkaar aan?
Bram: “Altijd aan tafel. Een heel enkele keer op zondagavond het 
bord op schoot voor de sport.”

Klassiek Nederlands menu of wereldkeuken?
Bram: “Een mix denk ik met het accent wat meer op ‘wereldkeu-
ken’. We eten vaak pasta, maar ook weleens een keer stamppot.”
Kennen jullie een vaste vleesloze dag of overwegen jullie dat?
Ilse: “We proberen één keer in de week vegetarisch, maar dat lukt 
niet altijd. Helaas is mét vlees vaak toch lekkerder…”

Restaurant

Gaan jullie vaak uit eten?
Ilse: “Één keer in de drie maanden, denk ik?”
Bram: “Maar we zouden het wel vaker willen…”

Alleen als er wat te vieren valt of ook als je geen zin hebt om te 
koken?
Ilse: “Meestal besluiten we dat heel spontaan.”
Eetcafé of chique tent? 
Bram: “Hoeft niet gelijk chique te zijn, maar het moet wel goed 
zijn. Ik geef liever een paar tientjes meer uit dan bijvoorbeeld 
naar een eetcafé waar het allemaal niet zo geweldig is.”

Tussendoor

Altijd een koekje bij de koffie/thee?
Ilse: “Een koekje bij de koffie gaat er altijd wel in!”

Letten jullie erop dat je niet te veel snoept of snackt?
Ilse: “Hij wel, ik niet.”
Bram: “Ik snoep eigenlijk nooit. Alleen koekjes en chips.”
Ilse: “Ja, en dan gaat de zak vaak in één keer leeg!” ❤

Tekst en foto’s: Ronald Spaak

Laat weten wat u eet!
Wat staat er in Nijmegen-Midden op tafel? 
Hart van Nijmegen hoort graag hoe lezers eten 
en koken. Heeft u iets bijzonders te vertellen, 
of is het juist allemaal heel gewoon? Mail naar 
info@hartvannijmegen.nu en geef een interview 
voor de rubriek ‘Wat schaft de pot?’

Zoon Kas krijgt z'n fruithapje
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Witch Doctor van de Nijmeegse band De Staat mag 
dan onlangs door luisteraars van 3FM uitgeroepen 
zijn tot beste festivalnummer allertijden, als spelers-
opkomsttune tijdens de thuiswedstrijden van NEC 
voldeed het niet echt. Is althans de mening van nogal 
wat supporters en volgers van NEC, zo blijkt uit een 
rondgang langs de velden. Een poll moet duidelijk-
heid brengen over wat komend (Jupiler-)seizoen de 
opkomsttune in De Goffert wordt. 

Of het een slecht voorteken was of niet – let wel: uw verslag-
gever is al z'n leven lang fervent NEC-volger én -supporter 
– maar de spelersopkomst elke thuiswedstrijd laten vergezel-
len van Witch Doctor, bleek geen gouden greep. Stellen dat 
het een bijdrage heeft geleverd aan de degradatie van NEC, 
gaat wat ver, maar feit is wel dat het nummer doodslaat in De 
Goffert. 

Maar wat het dan precies is waarom het nummer in De Gof-
fert niet past, vinden ingewijden lastig te benoemen. Buiten 

kijf staat dat het een geweldig nummer is. Alleen: binnen 
de muren (en grachten in dit geval) van een voetbalstadion 
werkt het niet. Er zit iets a-ritmisch in Witch Doctor, met ook 
nog eens een aparte break, wat in schril contrast staat met 
de doorgaans bombastische of hardcore-tracks die het in 
stadions beter doen. En die in elk geval opzwepender zijn dan 
Witch Doctor.

Alweer een poll 
Het Witch Doctor-verhaal begon ruim een jaar geleden toen 
filmpjes waarin De Staat op Pinkpop optrad, ‘viral’ gingen. 
Vooral het NEC-shirt van toetsenist Rocco Hueting sloeg in 
Nijmegen aan. Het leidde ertoe dat de club, in overleg met de 
supportersvereniging, een poll uitschreef waarbij (een aange-
paste versie van) Witch Doctor als winnaar uit de bus kwam.
Maar stadion-hymnes luisteren niet alleen nauw, ze zijn ook 
niet voor de eeuwigheid. We waren nog geen seizoen verder 
of opnieuw konden supporters hun voorkeur voor een nieuw 
openingsnummer opgeven. Dat kon van 10 tot 21 april via 
de NEC-site, op basis waarvan een top zes ontstond. Vervol-

NEC is samen met supporters nog op zoek naar nieuwe opkomsttune

Witch Doctor van De Staat is overal  een hit, behalve in De Goffert

Nijmegen ís voor nogal wat NEC-supporters Paradise City (naar het gelijknamige nummer van Guns N' Roses) 
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NEC is samen met supporters nog op zoek naar nieuwe opkomsttune

Witch Doctor van De Staat is overal  een hit, behalve in De Goffert

gens was het vanaf 12 tot en met 25 mei mogelijk om via 
diezelfde site te stemmen op deze zes 'nieuwe' nummers, 
waaronder een eigen creatie van supporter Jelle Roosen en … 
toch ook weer Witch Doctor. 

Geen prioriteit
Ook op de NEC-site gecommuniceerd: op 26 mei zou bekend 
worden gemaakt welk nummer in het nieuwe Jupiler-seizoen 
de opkomsttune zou worden. Tot op heden echter zijn de club 
noch andere geledingen erop teruggekomen. Gevraagd naar 
hoe nu verder houdt Jeroen Rengers, naast voorzitter van 
Supportersvereniging NEC (2.200 leden) ook mede-eigenaar 
van blog en Facebook-pagina Forza NEC (ruim 7.800 volgers),  
zich op de vlakte. Persoonlijk vindt hij de uitwerking van  
Witch  Doctor in het stadion niet echt geslaagd. Iets met 
slechte timing, de spelersopkomst zelf en alle andere drukte 
zo vlak voor de wedstrijd. 

Verder verwijst Rengers naar NEC, waar Marc van Zutphen be-
trokken is bij de poll die uiteindelijk een nieuwe opkomsttune 
moet opleveren. Als marketeer van Team Supporters heeft hij 
die samen met o.a. de supportersvereniging opgesteld: "In-
derdaad is er nog geen uitslag. Er kwamen wat andere zaken 
tussendoor die echte prioriteit hadden, dat snap je. Vandaar 
dat die poll op een laag pitje ging. Er is ongeveer 4.000 keer 
gestemd, niet verkeerd, lijkt me. De verkiezingstermijn is ver-
streken, ja. Ik kan nu (medio juni, RL) nog geen duidelijkheid 
geven over de uitslag en ook niet zeggen op welk nummer 
het meest gestemd is. We gaan eerst intern en met de sup-
portersclubs om de tafel. Wanneer we er definitief uit zijn, kan 
ik je nog niet zeggen."

'Doe mij maar Kronenburg Park'
Journalist Gerard Borgman, die de club namens De Gelderlan-
der het afgelopen seizoen van heel nabij heeft gevolgd, zegt 
zich het nummer Witch Doctor niet spontaan voor de geest te 
kunnen halen. "Persoonlijk heb ik niet zoveel met muziek in 
stadions," aldus Borgman. "Wel vind ik het mooi als ze Kronen-
burg Park van Frank Boeijen draaien. Past bij de stad en in het 
stadion."

En dan de makers zelf, de jongens van De Staat. Uiteraard 
wilde Hart van Nijmegen weten hoe zij het zelf ervaren heb-
ben om hun Witch Doctor in een volle Goffert te horen. Maar 
helaas, het management van de band gaf geen sjoege en 
hield de jongens uit de wind. Er kon zelfs geen minuutje via 
de telefoon vanaf. 

Wie op de hoogte wil blijven van de uitkomst van de poll, 
moet www.nec-nijmegen.nl in de gaten. ❤

Tekst en foto's: Roeland Loosen

De laatste wedstrijd van het afgelopen seizoen – het debacle 
tegen NAC, waaraan de fans liever niet meer herinnerd worden 

Scan met de smartphone en 
de bijbehorende app deze 

QR-code voor de video Witch 
Doctor van De Staat

'De spelersopkomst  
elke thuiswedstrijd laten  

vergezellen van Witch Doctor, 
bleek geen gouden greep'
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Aan de Akkerlaan – rechtsaf slaan vanaf de St. Jacob-
slaan – staat het Pontem College, voorheen de Inter-
nationale SchakelKlas (ISK). Het doel van het Pontem 
College is om kinderen die niet-Nederlandstalig zijn, 
voor te bereiden op het voortgezet onderwijs of het 
ROC in Nederland. Het college vormt de brug tussen 
buitenlands en Nederlands onderwijs.

Het Pontem College geeft onderwijs aan nieuwkomers tussen 
de 12 en 18 jaar. Het heeft twee afdelingen. Er is een afdeling 
aan de Streekweg met zo’n 200 leerlingen die worden voorbe-
reid op het ROC. Aan de Akkerlaan zitten zo’n 110 leerlingen. Zij 
worden klaargestoomd voor een van de vo-scholen uit Nijme-
gen of omgeving. 

Verschillen
De leerlingpopulatie is zeer gevarieerd. Er zijn bijvoorbeeld 
Nederlandse kinderen die in het buitenland zijn opgegroeid, 
kinderen van vluchtelingen en van ouders die een poosje in 
Nederland komen werken. Kinderen uit alle werelddelen en cul-
turen, en door de cultuurverschillen natuurlijk ook kinderen met 
zeer verschillende kennis en vaardigheden waaraan tegemoet 
moet worden gekomen. Ga er maar aanstaan, en dat doet het 
Pontem!

Jasmina Schattenberg- Spanja is locatieleider van de Akkerlaan. 
Zij vertelt dat het onderwijs op het Pontem in twee leerjaren 
is georganiseerd. In de Instroomfase ligt de nadruk op Neder-
lands, rekenen/wiskunde en ICT. Daarnaast volgen de leerlingen 

creatieve vakken en ‘ISK-Rootz’. Die laatste is gericht op talent-
ontwikkeling door toe te werken naar een voorstelling op het 
einde van het schooljaar, waarin disciplines als vecht/danskunst 
capoeira en zang samenkomen.

Uitstroom
In de Uitstroomfase, het tweede leerjaar, wordt het vakkenpak-
ket uitgebreid met de vakken die nodig zijn voor het vervolg-
onderwijs. Het aantal uren Nederlands wordt dan minder. In 
februari/maart van het tweede jaar geven de docenten een 
uitstroomadvies en dat advies wordt in juni met behulp van een 
centrale toets gecheckt. Wanneer het advies definitief is, kunnen 
leerlingen het gebruiken bij hun aanmelding op vervolgscho-
len. Met een zogeheten warme overdracht gaan de leerlingen 
verder in het voortgezet onderwijs. Warme overdracht wil 
zeggen dat de leerlingen via gesprekken en een goed dossier 
worden overgedragen aan de nieuwe school. 

Het Pontem aan de Akkerlaan heeft acht klassen met zo’n 
veertien leerlingen. Dat lijkt klein, maar voor een groep met 
zulke verschillen is de klas misschien nog wat te groot. Docen-
ten moeten dan ook speciale kwaliteiten hebben. Jasmina zegt 
trots: “Onze docenten zijn empathisch, pedagogisch sterk, kun-
nen talenten herkennen en heel goed het onderwijsleerproces 
organiseren. Ondanks de grote niveauverschillen van leerlingen 
slagen wij erin maatwerk te bieden en zo leerlingen naar een 
passend niveau te laten uitstromen. ” ❤

Tekst: Piet Hieltjes. Foto: Pontem College

Het Pontem College komt tegemoet 
aan verschillen

Leerlingen van het Pontem College, locatie Akkerlaan
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Veldstraat 4: Levensloopbestendig 
en duurzaam bouwen

Vrijdag 23 juni was een belangrijke dag voor de mensen 
van De Getijden, want na vijf jaar plannen smeden, af-
stemmen, overleggen, onderhandelen en gemeentelijke 
procedures afwachten is eindelijk het grote moment 
aangebroken: het (ver)bouwen in eigen beheer van het 
voormalige schoolgebouw aan de Veldstraat 4 tot elf 
appartementen en zes privéwoningen. De start van de 
bouw werd feestelijk ingeleid door een aantal sprekers 
én door een ‘eerste sloophandeling’, want er moet wor-
den afgebroken voordat er kan worden opgebouwd. 

Twee vrienden, Winnie de Jager en Peter Helmink, zochten vijf 
jaar geleden een manier om hun leefomgeving zelf vorm te ge-
ven. Zij ontdekten de mogelijkheid van een Collectief Particulier 
Opdrachtgeverschap (CPO) en richtten nadat zij het schoolge-
bouw aan de Veldstraat 4 hadden verkend, het CPO-project De 
Getijden op. De deelnemers aan een CPO-project – alle poten-
tiële kopers – ontwikkelen en bouwen gezamenlijk de huizen 
waarin ze gaan wonen. Er komt geen projectontwikkelaar aan te 
pas, de bewoners zijn zélf projectontwikkelaar. 

Levensloopbestendig en duurzaam
Aan de Veldstraat 4 wordt levensloopbestendig en duurzaam 
gebouwd. Mensen kunnen er tot op hoge leeftijd blijven wonen 
zonder dure aanpassingen. De deuren zijn breed genoeg voor 
een rolstoel en er is een lift voor de appartementen op de eerste 
verdieping. De eigenaren kiezen voor duurzame energie en we-
ren het gebruik van fossiele brandstoffen. De woningen worden 
daarom niet op gas aangesloten. 

Inmiddels zijn alle zeventien appartementen en privéwoningen 
verkocht. Ook zijn de bouwplannen nu definitief én zijn alle 
verplichte rapportages zoals een haalbaarheidsonderzoek en 
een bestemmingsplanwijziging – inclusief ingediende zienswij-
zen – nu definitief achter de rug. Die ingediende zienswijzen (be-
zwaarschriften) zorgden nog voor een paar slapeloze nachten, 
want pas in de week van 23 juni werd er een besluit over geno-
men. Gelukkig viel de beslissing ten gunste van De Getijden uit.

Dat bouwen in eigen beheer nog niet tot de standaardbouwini-
tiatieven behoort, werd duidelijk uit de korte toespraken waar-
mee de diverse genodigden de start van de bouw inleidden. Eén 
ding sprong eruit: alle instanties, betrokken ondernemingen én 
de buren uit de Veldstraat dragen De Getijden een warm hart 
toe en hebben ervoor gezorgd dat de nodige neuzen de goede 
kant op stonden.

Eerst slopen, dan bouwen
Niets staat de nieuwbouw en verbouw nu in de weg, behalve 
dan de nog te slopen onderdelen waarmee in later tijd het 
schoolgebouw uit 1927 is uitgebreid. Die sloop werd symbo-
lisch gestart door met behulp van een kraanwagen een pilaar 
waaraan een toegangshek had gezeten uit de grond te trekken. 
De trotse initiatiefnemers Winnie de Jager en Peter Helmink 
mochten deze handeling verrichten.  ❤

Tekst: Ypie Veenstra. Foto’s: Agnés Chiari

De start van de sloop De initiatiefnemers Peter Helmink en Winnie de Jager
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Iny Bos-van Yperen (91) krijgt al jarenlang twee keer 
per dag zorg van de medewerkers van Wijkverpleging 
Hazenkamp. Ze ondersteunen haar bij de dagelijkse 
katheterisatie en helpen twee keer per week met 
douchen en aankleden. “Stuk voor stuk kanjers,” zegt 
Iny, “waarmee ik na al die jaren een hechte band heb 
opgebouwd!”  

Geboren is ze in het Willemskwartier, als dochter van een hoofdmachinist 
bij het spoor. Maar Iny woont al 63 jaar in de Hazenkamp, waarvan de 
laatste 28 jaar -na het overlijden van haar man- in een flat op de Pandas-
traat. Ze brak jaren geleden haar pols, met als gevolg dat ze haar hand 
niet goed meer kan gebruiken. Gaandeweg kwamen er ook nog andere 
gezondheidsklachten bij, waardoor het allemaal niet meer zo makkelijk 
ging. “Geweldig toch, dat je dan een beroep kunt doen op de ondersteu-
ning van een wijkteam! Ze komen ’s ochtends en ’s avonds. Maar wél na de 
soapserie ‘Goede Tijden, Slechte Tijden’, want dat is me heilig”, lacht ze.

Bezige bij
Iny is altijd een bezige bij geweest. Ze heeft na de Mulo, waar ze Duits, 
Frans en Engels leerde, als telefoniste bij de PTT gewerkt. Toen ze trouwde 
en kinderen kreeg, vier in totaal, stopte ze met werken. “Maar ik heb naast 
mijn gezin ook altijd vrijwilligerswerk gedaan; 35 jaar bij het Radboud-
ziekenhuis en 25 jaar bij het Oud Burgeren Gasthuis. Ik heb me altijd 
nuttig willen maken en daarbij ben ik graag onder de mensen. Zo ga ik 
tegenwoordig elke maandag naar de dagbesteding in Brakkenstein waar 
allerlei gezellig activiteiten worden georganiseerd en je andere ouderen 
ontmoet. Hier in de flat heb ik een fijne bovenbuurvrouw, waar ik elke 
week een kopje thee mee drink. Verder geniet ik enorm van de geza-
menlijke tuin, waar alle flatbewoners elkaar in de zomer treffen voor een 
praatje en een kopje koffie.”

Reizen
Iny is erg gesteld op haar onafhankelijkheid, ondanks dat ze niet meer zo 
mobiel is. “Ik probeer nog zoveel mogelijk zelf te doen, de was bijvoor-
beeld. Helaas kan ik niet meer zelf autorijden, maar gelukkig heb ik de 
regiotaxi. Ik heb altijd veel gereisd. Vroeger ging ik twee keer per jaar op 
vakantie, naar Turkije bijvoorbeeld. Tijdens een van die reizen heb ik mijn 
been gebroken en moest ik geopereerd worden. Een van mijn zoons is 
toen speciaal naar Turkije gekomen om me bij te staan. Ik vind het spijtig 
dat ik geen verre reizen meer kan maken. Tegenwoordig verheug ik me op 
een weekje in Overijssel met de Zonnebloem”, grinnikt ze. 

Afstemming
Verpleegkundige in de wijk Baukje Renema is kind aan huis bij Iny. Baukje: 
“We vinden het belangrijk om ook met de kinderen of mantelzorgers van 
onze cliënten een goed contact te hebben. Nu ouderen langer zelfstandig 
thuis wonen, wordt er een steeds groter beroep op hun naasten gedaan. 
En omdat cliënten steeds ouder worden, zijn ook hun mantelzorgende 
kinderen vaak al bejaard. Dat brengt natuurlijk weer nieuwe uitdagingen 
met zich mee”, lacht ze. “Daarom hechten we veel waarde aan een goede 
afstemming. We hebben regelmatig even overleg met een van de doch-
ters van Iny, zodat alle neuzen dezelfde kant opstaan. Niet alleen de cliënt, 
maar ook de mantelzorgers moeten zich door ons ondersteund weten!” 

“met de wijkverpleging heb ik een hechte band!”

Soms verandert er iets in uw leven, waardoor het allemaal even 
niet meer vanzelf gaat. Dan is het belangrijk dat u de toekomst 
weer vol vertrouwen tegemoet ziet. Dat lukt met hulp van de 
mensen om u heen en de inzet van professionele zorg waar nodig. 
Maar altijd zoals u dat graag wilt, zodat u uw eigen leven kunt 
blijven leiden.
Op zoek naar zorg die u verder helpt? Onze medewerkers van 
Wijkverpleging Hazenkamp, Wijkverpleging St. Anna en Wijkver-
pleging Goffert staan voor u klaar. Maak gerust een afspraak voor 
een kosteloos huisbezoek, bel de Zorgcentrale: 024 - 366 57 77. 

Verpleegkundige in de wijk, Baukje Renema is al jarenlang kind aan huis bij 

Iny  Bos-van Yperen.

advertentie

Geef uw stoel
of bank een 

2e leven

Geef uw stoel
of bank een 

2e leven

Hatertseweg 469
6533 GH Nijmegen 
024 - 356 47 55
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Dreamocracy laat jongeren kennis-
maken met vrijheid en democratie

Mayke de Cock met C-O-C-K (jawel!) is opgegroeid in de 
Hazenkamp en was leerling van de NSV2 en de SSgN. Na 
haar eindexamen ging ze in Amsterdam studeren. Ze is 
inmiddels afgestudeerd pedagoog en cultureel antro-
poloog. Met drie anderen richtte ze Pith of Learning op 
en laat ze jongeren kennismaken met Dreamocracy.

In Amsterdam woonde Mayke met een vriendin in een huis in 
Osdorp. De huur betaalde ze door allerlei diensten en klus-
sen voor de mensen uit de buurt te doen in het kader van een 
woon-klussenproject: VoorUit. Ze gaf computerlessen, thea-
terlessen, huiswerkbegeleiding en taallessen. Dit beviel Mayke 
zo goed dat ze er – na haar afstuderen – iets mee wilde blijven 
doen.

Pith of Learning
Met drie andere deelnemers aan VoorUit heeft Mayke de 
stichting The Pith of Learning opgericht en een lesprogramma 
burgerschapskunde ontwikkeld. Burgerschapskunde is in het 
Nederlandse onderwijs een tamelijk nieuw vak. De bedoeling er-
van is volwaardige deelnemers aan de maatschappij te creëren. 
Daarvoor moet je iets weten van politiek, van democratie en van 
de wereld om je heen. 

De vier oprichters van de The Pith of Learning hebben het 
gevoel dat voor Nederlandse jongeren democratie een ver-
van-hun-bedshow is en dat ze niet het gevoel hebben dat ze 
een bijdrage kunnen leveren aan die democratie. Bij de huidige 
cursussen burgerschapskunde aan asielzoekers wordt uitgelegd 
hoe de systemen werken, maar er wordt weinig aandacht ge-
schonken aan waarom systemen werken zoals ze doen, hoe een 

jongere zou willen dat systemen werken, of welke bij-
drage hij of zij persoonlijk kan leveren. En dat is precies 
wat de mensen van Pith of Learning willen veranderen.

Dreamocracy
Zij ontwikkelen voor scholen een project voor een of 
meer dagen: Dreamocracy. De centrale vraag is: wat is 
de waarde van vrijheid en democratie? En wie weten 
dat beter dan politieke vluchtelingen? Zij zijn immers 
hun land ontvlucht omdat ze niet meer vrij waren. Zij 
kunnen als geen ander uitleggen waarom de vrijheid 
in ons land zo waardevol is. Daarom worden politieke 
vluchtelingen opgeleid om zo'n project te draaien. Zij 
vertellen niet alleen hun verhaal, maar confronteren 
leerlingen, door middel van spelvormen en simulaties, 
ook met het feit dat vrijheid niet vanzelfsprekend is en 
dat het verantwoordelijkheden met zich meebrengt. 

Het simpele idee om vluchtelingen in te zetten voor versterking 
van de democratie is enthousiast ontvangen. Er werd een suc-
cesvolle  pilot gedraaid op het Mondial College in Nijmegen. 
Door middel van crowdfunding en fondsenwerving is inmid-
dels een deel van het benodigde bedrag binnengehaald om de 
lesmaterialen te ontwikkelen en de vluchtelingen te trainen. ❤

Tekst: Piet Hieltjes. Foto’s: Mayke de Cock 

Meer weten?
Neem contact op met Mayke de Cock, 06 229 660 60, 
mayke@thepithoflearning.com, www.dreamocracy.nl

De vrouwen van The Pith of Learning. Tweede van links is Mayke de Cock

Met scholieren werken aan Dreamocracy
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Wie heeft er mensen om zich heen die écht willen 
luisteren over het lief en leed dat u meemaakt? En wie 
praat weleens met andere mensen over de grotere 
vragen van het leven? In het Willemskwartier is dit 
jaar een gespreksgroep voor ouderen gestart waar 
dit soort vragen aan bod komen. Via Swon (senioren-
netwerk) en Stip-Midden kwam een achttal ouderen in 
deze groep terecht. Het was eigenlijk een proef voor 
acht bijeenkomsten, maar de deelnemers vonden het 
zo waardevol, dat ze niet wilden stoppen en dus zijn ze 
doorgegaan.

Hoe gaat dat nu in zo'n gespreksgroep? Elke woensdagmid-
dag van 15:00 uur tot 16:30 uur komt het groepje ouderen 
samen. Eerst is er koffie, thee en een koekje en praat men wat 
informeel met elkaar. Daarna vertelt ieder die dat wil iets over 
hoe het met hem of haar gaat, of over hoe de afgelopen week 
was. Aan de hand van vragenkaartjes, liedjes, gedichtjes over 
allerlei onderwerpen komen de levensvragen, maar vooral het 
eigen levensverhaal, aan de orde. Bijvoorbeeld: als u terugkijkt 
op de dingen die u gedaan hebt in uw leven, waar bent u dan 
het meest trots op? Wat betekent familie voor u?  Wat waren de 
mooiste momenten van uw leven? Hebt u te maken gehad met 
verlies en tegenslag in uw leven?  

Gelachen
In de groep is veel aandacht voor elkaar en de deelnemers raken 
steeds meer op elkaar betrokken. Er wordt serieus gepraat, 
maar ook veel gelachen. Praten hoeft niet altijd, luisteren is ook 

goed en minstens zo belangrijk. De stelregel is: alles mag en 
niets moet. Maar wat in de groep wordt gezegd blijft ook in de 
groep. De deelnemers beloven elkaar dat ze niets verder zullen 
vertellen.

Waarschijnlijk zijn er meer ouderen die aan zo'n gespreksgroep 
zouden willen deelnemen. Als er voldoende belangstelling is, 
start er in september een nieuwe groep. Op welke dag is nog 
niet bekend. De groep zal uit maximaal acht deelnemers be-
staan. Er zijn geen kosten aan verbonden. Voor wie niet mobiel 
is, kan vervoer geregeld worden. ❤

Tekst: Ank Robben. Foto: Tom Hotterbeekx

Lachen om het leven; het kan in  
‘t Hert

Praten over levensvragen vergroot betrokkenheid op elkaar

Meedoen aan een nieuwe  gespreks  - 
groep?
De begeleiding van de gespreksgroepen wordt gedaan 
door vrijwilligers van het Stip en het COiL (Centrum voor 
Ontmoeting in Levensvragen). Belangstellenden kunnen 
zich opgeven van 28 juli tot 25 augustus bij Madelinde 
Krantz (Coördinator van het COiL). Tel. 06 340 004 33, 
E-mail: m.krantz@nim.nl, adres: COiL, t.a.v. Madelinde 
Krantz, Panovenlaan 1, 6525 DZ Nijmegen. Gaat er een 
nieuwe gespreksgroep van start, dan zullen de bijeen-
komsten plaatsvinden in Voorzieningenhart ‘t Hert, 
Thijmstraat 40.
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Donderdag 15 juni vond in Nijmegen aan het begin 
van de avond de Fietsparade plaats. Al vanaf de der-
tiende van die maand waren er zo’n vijftienhonderd 
internationale gasten in de stad om het congres ‘Velo-
city 2017’ bij te wonen dat in Arnhem en Nijmegen 
plaatsvond. Het congres, door koning Willem-Alexan-
der geopend, is bedoeld om het fietsen overal ter we-
reld te bevorderen. De fietsparade was een onderdeel 
van het congres.

In andere landen wordt de parade gebruikt om fietsers een 
keertje de vrijheid van de gehele weg te geven. Hier in Neder-
land is die vrijheid al aardig voor elkaar en diende de parade 
meer om de buitenlanders te laten zien hoe het hier geregeld is. 
De organisatie had zijn best gedaan om allerlei soorten fietsers 
te laten deelnemen: kinderen, senioren, handbikers, ligfietsers, 
fietskoeriers, gehandicapten etc. De moeder van Floortje fietste 
met haar dochtertje op een tandem – Floortje heeft Down. “Op-
eens vroeg iemand ons of Floortje de Fietsparade wilde openen. 
We hebben ’ja’ gezegd. Floortje maakt het niets uit, die is overal 
happy en we kregen lekker te eten.”

Het weer zat mee. Eerder was er onweer voorspeld, maar dat 
was nergens meer te bekennen. Tot 18:30 uur konden mensen 
zich melden op de Wedren waar een Groesbeekse fanfare, Benny 

Solo en Sjannie – de zus van Nijmeegse Annie  – het publiek 
probeerden te vermaken. Een Roemeense congresdeelneemster 
vroeg wat er gezegd werd, want ze kon er niets van verstaan; 
Benny’s Nijmeegse accent zat ook in zijn Engels. Na wat officiële 
praatjes vertrok de eerste groep aangevoerd door de ‘Funfare’ 
gezeten in allerlei soorten bakfietsen, vergezeld door de aanwe-
zige vips. Daarachter een lange sliert mensen te fiets.

Gezellige sfeer
Langs de route speelden muziekbandjes vrolijke deuntjes. 
Vooral op het universiteitsterrein en in het Goffertpark werd 
veel muziek gemaakt, wat een gezellige sfeer schiep. Ook het 
enthousiasme van de mensen langs de kant mocht er wezen. De 
route liep langs het pas aangelegde stuk van de snelfietsroute 
Beuningen-Universiteit. Zowel de Oude Molenweg als het kruis-
punt met de Muntweg zijn nog maar net klaar. De parade moest 
daar, net als voortaan alle fietsers op die snelfietsroute, de auto’s 
voor laten gaan. Gelukkig waren er overal verkeersregelaars die 
de fietsoptocht begeleidden.

De tocht eindigde na tien kilometer bij het Honigcomplex waar 
een gezellig feestje tot in de late uurtjes volgde, met life-muziek 
en foodtrucks. ❤

Tekst en foto: Eef van Hout

Fietsparade rijdt door Nijmegen-
Midden

Wachten bij de Muntweg
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Pontanusstraat 1 | 6524 HA  Nijmegen | 024 - 322 36 26
info@vananken.nl | www.vananken.nl 

Thuis in het
Rijk van Nijmegen
Met meer dan 30 jaar ervaring in het Rijk van 
Nijmegen kennen we zo’n beetje iedere straat, 
steegje en laan. Uw garantie voor een zorgvuldig 
advies over welke woning aansluit bij uw 
persoonlijke woonwens. Door lokale markt- en 
mediakennis weten wij precies hoe wij uw woning 
bij verkoop in het juiste daglicht moeten zetten.

Meer weten? Neem dan contact op met  
Juliëtte van Anken of Onno Disveld.

Tot ziens!

‘Je wilde toch een 
blauwe?’

Van den Bergh
opticiens - audiciens
opticienvandenbergh.nl

Column

BAM! Met een doffe knal gooit Anke de 
zolderdeur achter zich dicht. Door de 
trilling die volgt valt de dikke klapper 
vol verzekeringspapieren om. Had ze 
dit maar eerder geweten. 

Eenmaal beneden is Anke enigszins tot 
bedaren gekomen. Beheerst toetst ze 
de cijfers van het telefoonnummer van 
haar zus in. “Hey Marja, met mij. Jij bent 
toch laatst bij Van den Bergh in Hatert 
geweest voor die nieuwe bril?” …“Ja, 
nou, dat blijk ik dus ook te kunnen met 
mijn verzekering. Ik hoef helemaal niet 
naar zo’n grote winkel om het vergoed 
te krijgen. En dat schijnt al jaren zo 
te zijn!” …“Ja, meteen, vanmiddag, 
ik stuur je een foto als ie klaar is. Een 
blauwe, denk ik.” …“Oké, doe ik. Jij 
ook hè. Groetjes, joehoe!” Kort, maar 
krachtig. Zo gezegd, zo gedaan. An-
derhalf uur later staat ze alweer buiten. 
Eindelijk een bril bij opticien Van den 
Bergh, want daar had Anke van haar 
zus goede verhalen over gehoord. 
Een ruime keuze uit modellen en mon-
turen. En niet zo lang wachten in de 
winkel. Ze kan een brede grijns even 
niet onderdrukken. Een week later krijgt 
haar zus Marja een berichtje: ‘Kijk Mar, 
nieuwe bril!’ De gulle lach op de foto 
verraadt dat ze er blij mee is. ‘Ha, mooi 
Ank! Bij Van den Bergh, toch?’ ‘Je wilde 
toch een blauwe?’, typt ze er nog snel 
achteraan. “Rood is leuker”, 
antwoordt Anke. “En, hij 
wordt toch vergoed door 
de verzekering.” :-)

advertentie
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Aanpak Kolpingbuurt is ‘een 
 hamerstuk’

De Nijmeegse gemeenteraad is lovend over de manier 
waarop corporatie Talis en wethouder Bert Velthuis 
de Kolpingbuurt oppimpen. Hijzelf vindt ook dat er 
sprake is van ‘een mooi proces’.

Talis begint eind van het jaar aan de omvorming van de Kolping: 
126 woningen worden er gerenoveerd, 115 verdwijnen en 98 
worden nieuw gebouwd door aannemer Hendriks Bouw uit Oss.
De laatste dag van de meimaand lagen het lijvige bestemmings-
plan Nijmegen-Midden I (Kolpingbuurt) en het Beeldkwaliteits-
plan ter bespreking op tafel van de politiek. Het pleit was in tien 
minuten beslist.

Zienswijzen
Tegen het bestemmingsplan zijn vier zogeheten zienswijzen – 
bezwaarschriften – ingediend door bewoners van de Muntweg. 
Het merendeel van de opmerkingen is gericht tegen mogelijke 
hinder na de herstructurering. De huizen Kolpingstraat 4-10 
nabij buurthuis De Inloop worden gesloopt, alle hekwerken op 
die plek verdwijnen. Daardoor krijgt de ruimte voor De Inloop na 
vele jaren een erg open karakter. 

Gezien de overlast van vroeger, vreest de Muntweg een herha-
ling van het verleden. De gemeente stelt hen gerust: “De Inloop 
kan ook in de toekomst gesloten worden indien de overlast 
grenzen overschrijdt. Overigens is er al jaren geen sprake meer 
van overlast.” Mocht die toch ervaren worden, dan kan de Munt-
weg terecht bij de beheerder, bureau Toezicht of de politie.

Appartementengebouw
Voor het eerst krijgt de Kolpingbuurt te maken met hoogbouw 
in de vorm van een vierlagig appartement. Enkele omwonenden 
vrezen voor inkijk in hun huis en tuin. Bovendien zeggen ze in 
hun eigen uitzicht belemmerd te worden. De gemeente meent 
dat de privacy van iedereen ‘voldoende gewaarborgd is’, zeker 
ook door de afstand van veertig meter tussen Muntwegtuinen 
en flat. “De gemeente verwacht geen onevenredige aantasting 
van uw woon- en leefklimaat dan wel een onevenredige waar-
devermindering van uw woning.”

Een ander bezwaar is dat er een zeventien meter lange weg 
langs een tuin komt, doordat de bestemming wonen verandert 
in verkeer. “Mijn tuin is dan veel toegankelijker voor buitenstaan-
ders.” De bewoner vreest verder voor overlast van verkeer en 
lichten. Deze bezwaarmaker krijgt te horen dat de weg uitkomt 
op een klein parkeerplaatsje achter de tuin en maar weinig 
verkeer aantrekt. Anders gezegd: de schade zal meevallen. Op 
kosten van Talis krijgen deze en andere bewoner een nieuwe, 
stenen tuinmuur. 

De politieke partijen vinden het geweldig hoe adequaat de wet-
houder op de bezwaren heeft gereageerd en blazen de loftrom-
pet. Slotconclusie: “Het wordt een hamerstuk.” ❤

Tekst en foto: Henk Verhagen

Wethouder Bert Velthuis (middenachter met geruit colbert) hoort de complimenten aan
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Naar schatting 1.100 bezoekers op het feestterrein bij AH XL  

Op de eerste en ook nog eens zonovergoten zondag 
van juni was het dan zover: het eerste ‘Buurtfeest 
Jacobslaan’. Het bleek een doorslaand succes. Vanaf 
11 uur tot een uur of zes droegen livemuziek en een 
braderie op het parkeerterrein voor de AH XL extra bij 
aan de feestvreugde. Organisator Peter van Maasbom-
mel is een tevreden man en denkt al aan een tweede 
editie.

En dat terwijl de organisatie van dit buurtfeest aan de St. 
Jacobslaan een roerige voorgeschiedenis kende. Vorig jaar had 
het namelijk nogal wat voeten in de aarde om het voor elkaar 
te krijgen. Ook toen was Van Maasbommel bij de organisatie 
betrokken, maar werd het feest op het allerlaatste moment 
afgeblazen, omdat er geen gemeentelijke vergunning kwam, 
terwijl in het voortraject alles op orde leek. Struikelblok: gedoe 
over het tijdelijk verleggen van de buslijn over de St. Jacobs-
laan, waartegen vervoerder Breng bezwaar had. Ook lag er 
niet op tijd een evenementenvergunning. Dus geen feest. De 
organisatie zag zich gedwongen alle kraamhouders af te bellen. 
Toen bleek diezelfde dag nog dat de bezwaren van Breng toch 
niet onoverkomelijk waren. Maar toen was het al te laat en was 
iedereen afgebeld.

Zo'n 1.100 bezoekers
De gemeente weet het misverstand aan overijverige ambtena-
ren die te snel een negatief advies aan de organisatie hadden 
uitgebracht. “Het sociaal belang van een buurtfeest had beter 
gewogen moeten worden," zo heette het. En dus stak burge-
meester Bruls de hand in eigen boezem en betuigde spijt over 
de manier waarop een en ander verlopen was. “In 2017 moet 
een straatfeest lukken,” sprak Bruls, nu bijna een jaar geleden. En 
zo geschiedde. En hoe anders verliep het dit jaar. Van Maasbom-
mel, uit de Buijs Ballotstraat en in het dagelijks leven beheerder 
binnen- en buitensport bij diezelfde gemeente, blikt terug op 
een zeer geslaagd feest, dat naar schatting door zo'n 1.100 
mensen bezocht is. 

Meneer van Maasbommel, u moet een tevreden man zijn.
"Ja, zonder meer!"

Hoe hebt u zelf het feest ervaren? 
"Als heel succesvol. De buurt had schik, alle mensen hadden 
schik en ik dus ook. Kortom, iedereen blij."

Waarom lukte het dit jaar wel?
"Omdat we in december al begonnen zijn om alle betrokken 
partijen aangehaakt te krijgen en te houden. Zo heeft Albert 

Organisatie blij met succesvol  buurtfeest St. Jacobslaan
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Naar schatting 1.100 bezoekers op het feestterrein bij AH XL  

Heijn geweldig meegewerkt. We wisten natuurlijk dat zij Eerste 
Pinksterdag dicht zouden zijn, waardoor we er zeker van waren 
dat we de parkeerplaats konden gebruiken. Ook heb ik met 
meneer Bruls en andere mensen van de gemeente gesproken en 
was uiteindelijk alles op tijd in kannen en kruiken."

De bewoners, gemeente en alle andere betrokkenen mogen u 
wel dankbaar zijn!
"Zonder meer. In alle eerlijkheid vind ik wel dat je mag zeggen 
dat het mede door al mijn bemoeienissen prima gelukt is. Is toch 
nodig, blijkt, zo'n contactpersoon voor alle partijen. Heeft ook 
een hoop verspilde energie, gedoe en negatieve berichtgeving 
gescheeld." 

Is meneer Bruls nog geweest, of hebt u andere mensen van de 
gemeente gezien waarmee u eerder robbertjes hebt gevochten?
"Nee. Maar ik wist dat meneer Bruls een zeer drukke agenda 
had. En hem een beetje kennende, was hij vast wel even langs 
geweest als 'ie had gekund."

Volgend jaar weer? "Jazeker!" 

Tekst: Roeland Loosen. Foto's: Jantien van Dam /  
De Hondenfotograaf Nijmegen

Organisatie blij met succesvol  buurtfeest St. Jacobslaan

Links Peter van Maasbommel
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Aardige bezoekers, veel complimenten en fantastisch weer

Zaterdag 10 juni vond voor de negentiende keer de 
Open Dag Nijmeegse Stadstuinen plaats. Op 27 adressen 
waren mensen welkom om te ‘gluren bij de buren’. Maar 
het bereik was groter; zelfs tuinliefhebbers uit Utrecht en 
Eemnes waren ervoor naar Nijmegen gekomen. 

Net als vorig jaar exposeerden kunstenaars van de Nijmeegse 
Kunstnomaden hun werk in de tuinen. Ook bij Erwin Verweij en 
Miriam Heijmerink. Hun voor- en achtertuin aan de Reestraat 
werden tijdens de open dag opgesierd door zogenaamde ondi-
nes van kunstenaar Maarten Boon. Ondines lijken op bloemen 
en zijn gemaakt van staal en transparant polyester. “Ze beken-
nen op alle dagen kleur, ook bij het minste zonlicht, ze flirten 
met de zon,” aldus Maarten Boon. Miriam en haar man Erwin, die 
vooral verantwoordelijk is voor het tuinieren, overwegen een of 
meerdere ondines te kopen, er is alleen nog discussie over de 
vraag welke precies. Bijzonder aan de Reestraat deze middag 
was ook de muzikale begeleiding. Op de piano bij de open-
slaande deuren naar het terras bracht voormalig concertpianist 
Dia Brugmans haar barokke repertoire ten gehore. 

Kwam de regen eerder in de week nog met bakken uit de 
hemel, tijdens de open dag was het zonnig en droog weer. 
Dat deed de bezoekersaantallen goed. Nieuwkomers Brigitte 
Olma en Obe Hobma telden er 141 in hun achtertuin aan de 
 Nimrodstraat. Het mooiste van hun tuin vinden ze de variatie 

en de vele verschillende, sprekende kleuren. “En de zorg voor 
de tuin die op elke vierkante centimeter zichtbaar is,” aldus 
Obe die verantwoordelijk is voor de struiken en het opkwe-
ken van bijvoorbeeld fuchsia’s. Zijn vrouw Brigitte houdt zich 
echter het meeste met de tuin bezig. 

Complimenten
Organisator Loes Halsema is erg tevreden over de editie van 
2017. “Alle mensen die hun tuin open stelden, hadden een 
hele leuke dag. Ik heb van niemand iets negatiefs gehoord; de 
bezoekers waren aardig, men kreeg veel complimenten en het 
weer was fantastisch.” 

Het leukste aan haar eigen tuin aan de Hazenkampseweg 
vindt Loes haar prieeltje en de overdekte veranda met daaron-
der zes hanging baskets. “En wat ik ook heel prettig vind is de 
verscheidenheid van bloemen, want ik ben dol op bloemen. Ik 
probeer de kleuren rose, wit en blauw met elkaar in evenwicht 
te hebben en zo er een rustig geheel van te maken. De tuin is 
nooit af, maar ik vind het heerlijk om erin bezig te zijn.”

Loes verwelkomt komend jaar – een jubileumjaar – graag 
nieuwe deelnemers aan de Open Dag Nijmeegse Stadstuinen. 
Opgeven kan via www.nijmeegsestadstuinen.nl. ❤

Tekst: Elvi van Wijk. Foto’s: Agnés Chiairi

Negentiende editie Open Dag Nijmeegse  Stadstuinen goed bezocht

Loes en Rob Halsema, Hazenkampseweg
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Aardige bezoekers, veel complimenten en fantastisch weer

Negentiende editie Open Dag Nijmeegse  Stadstuinen goed bezocht

Miriam Heijmerink en Erwin Verweij, Reestraat

Brigitte Olma en Obe Hobma, Nimrodstraat
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Leerproblemen?  
A-RT biedt hulp bij o.a. spelling, rekenen, begrijpend lezen, 

Cito-training, leren plannen.   

 

  

  A-RT 
Remedial Teaching en Leerlingbegeleiding  
  
Anita Janssen   
Fretstraat 7 
6531 JE Nijmegen 
Telefoon: 06 11430886  

E-mail: anita.janssen@a-rt.nl  

Voor verdere info zie: www.a-rt.nl 
 

 

 

 
 
 

 
Studio, outdoor en evenementenfotografie 
Fotografie workshops 
 
 
Jantien van Dam 
06-18757488 
 
 
info@dehondenfotograafnijmegen.nl 
www.dehondenfotograafnijmegen.nl 
facebook.com/dehondenfotograafnijmegen 
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Archeohotspots is een landelijk initiatief dat archeo-
logie voor iedereen tastbaar en toegankelijk maakt. 
Inmiddels zijn in diverse plaatsen in Nederland Arche-
ohotspots te vinden, zoals onder andere in Amster-
dam, Utrecht, Eindhoven, Den Bosch, Arnhem en sinds 
juli 2016 ook in Nijmegen. Archeohotspot Nijmegen 
opende zijn deuren in Museum Kam, maar afgelopen 
april zijn ze verhuisd naar Museum Het Valkhof. De 
24-jarige Robin Hoeks uit de wijk Heijendaal is vanaf 
het begin betrokken bij Archeohotspot.

Wat houdt Archeohotspot precies in?
We laten mensen meehelpen met het werk van de archeoloog. 
Op het moment zijn we bezig met het uitsorteren van een 
beerput uit Tiel. Hiervoor zijn we bezig geweest met Romeins 
aardewerk van de opgraving van de St. Josephhof. Scherven 
bij elkaar zoeken en aan elkaar plakken, gewoon puzzelen dus. 
Het is redelijk basaal werk waar je geen archeologische achter-
grond voor hoeft te hebben. Mensen mogen dingen voelen, 
aanraken en meehelpen. Zo zien ze wat er met de vondsten 
van opgravingen gebeurt.

Hoe ben je als vrijwilliger bij Archeohotspot terecht 
 gekomen?
Vorig jaar toen ik nog met mijn studie geschiedenis bezig was, 
zag ik dat er in Nijmegen een Archeohotspot zou komen en 
dat ze vrijwilligers zochten. Ik heb tijdens mijn studie ook wat 
vakken bij archeologie gevolgd en ben altijd al in geschiedenis 
en de bredere context daarvan geïnteresseerd geweest.

Wat vind je leuk aan het werk?
Ik vind het tof om het publiek op een actieve manier te betrek-
ken bij de geschiedenis. Het leuke aan archeologie is dat je 
vanuit een voorwerp een breder verhaal kunt vertellen. Het is 
leuk om enthousiasme voor geschiedenis over te brengen.

Waarom is Archeohotspot verhuisd naar Museum Het Valk-
hof?
Dat was eigenlijk van het begin af aan de bedoeling, maar dat 
zou pas na de verbouwing van het museum gebeuren. Maar 
omdat de verbouwing niet meer doorgaat, zijn we hier in 
getrokken. Het voordeel is dat we hier meer ruimte hebben en 
dat er meer mensen komen. 

Kunnen jullie nog vrijwilligers gebruiken?
Zeker. Nu we in het Museum het Valkhof zitten, zijn we in prin-
cipe tegelijk met de openingstijden van het museum open. 
Dinsdag t/m zondag van 11:00 tot 17:00 uur. In Museum Kam 
waren we alleen op dinsdag-, woensdag- en donderdagmid-
dag open en hadden we een veel kleinere groep vrijwilligers. 
Nu hebben we dus veel meer mensen nodig.  ❤

Tekst en foto: Leonie Valckx

Vrijwilliger in ’t zonnetje

Meer weten? Kijk op www.museumhetvalkhof.nl/activitei-
ten/archeohotspot-nijmegen 

Robin Hoeks helpt archeologische 
puzzels oplossen 
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Geslaagd voor het eindexamen?  Hang de vlag uit!
Geslaagd! Gefeliciteerd! In Nijmegen-Midden ging bij veel huizen de vlag uit. Alleen al in de Dobbelmannweg hingen zes vlaggen.         Verslaggevers Dirk Jan Burgersdijk en Tefke van Dijk belden aan bij alle gelukkige geslaagden.

De zes diploma’s van de Dobbelmannweg

Nina van Horssen (19, op de foto) en haar zus 
Isabel haalden hun eindexamen op de SSgN, Nina 
vwo en Isabel havo. “Het examen viel wel mee, al is 
het ene vak altijd moeilijker dan het andere,” vertelt 
Nina. “We hadden allebei goede gemiddelden en 
twijfelden er niet aan dat we het zouden halen.” 
Isabel gaat volgend jaar door naar het vwo en Nina 
houdt een tussenjaar. “Op de havo wilde ik naar 
de pabo, maar dat was het uiteindelijk toch niet. 
Ik ben toen vwo gaan doen, maar nu weet ik nog 
niet wat ik wil. Ik vind alles leuk maar net niet leuk 
genoeg. Daarom ga ik nu eerst een jaartje werken 
bij de Albert Heijn op de Groenestraat en me oriën-
teren op een studie aan de universiteit.”

Ilse van Doorn (17) slaagde op het Stedelijk Gym-
nasium. “Ik vond het de examens niet heel makke-
lijk, maar stond er gelukkig goed voor. Mijn laagste 
cijfer was een 6,7 voor scheikunde. Voor natuur-
kunde, het lastigste vak, kreeg ik vreemd genoeg 
het hoogste cijfer, een 8,4! Het examen wiskunde 
en Nederlands vond ik moeilijk, maar ook daarvoor 
heb ik prima cijfers gehaald.” Na de zomer gaat Ilse 
biologie studeren aan de Radboud Universiteit. Ze 
is uitgeloot voor geneeskunde, maar vindt biologie 
ook leuk. Iedereen in haar klas heeft het goed ge-
daan. “Maar één klasgenoot heeft een hertentamen 
en dat gaat ‘ie wel halen. Dus ja, we hebben het 
allemaal super goed gedaan!”

Stef van Oosterhout (19) haalde zijn vwo-diploma 
op het Canisius College met één onvoldoende op zijn 
eindcijferlijst, een 5 voor scheikunde. Aardrijkskunde 
was geen probleem. “In de vijfde ben ik blijven zitten, 
maar ik heb de afgelopen zeven jaar dan ook geen 
huiswerk gemaakt. Soms vind ik het lastig om dat te 
vertellen. Anderen hebben zo hard geknokt en ik doe 
het met twee vingers in mijn neus.” Komend jaar kiest 
hij voor een tussenjaar. In dat jaar gaat hij open dagen 
bezoeken voor een universitaire studie en werken. “Ik 
werk bij een garage, als oppas, bij de Jumbo en een uit-
zendbureau voor fotografen. Ik doe nu vooral uitgaans-
fotografie, bij feesten en evenementen.” Met het geld 
dat hij verdient wil hij met zijn vriendin naar Canada.
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Geslaagd voor het eindexamen?  Hang de vlag uit!
Geslaagd! Gefeliciteerd! In Nijmegen-Midden ging bij veel huizen de vlag uit. Alleen al in de Dobbelmannweg hingen zes vlaggen.         Verslaggevers Dirk Jan Burgersdijk en Tefke van Dijk belden aan bij alle gelukkige geslaagden.

De zes diploma’s van de Dobbelmannweg

Thom van Os (17) slaagde op het Canisius College 
voor de havo. “Vooral over Nederlands en economie 
twijfelde ik. Uiteindelijk had ik voor Nederlands het 
hoogste cijfer van de havo, een 7,6. Nu mag ik tijdens 
de diploma-uitreiking iets zeggen op het podium. 
Daar moet ik nog even goed over nadenken.” Voor 
natuurkunde haalde hij een 8. Daar wil hij dan ook in 
verder. “Natuurkunde is logisch en simpel. Volgend 
jaar ga ik natuurkunde studeren op Fontys Hoge-
scholen in Eindhoven. Wat ik daarmee wil doen? Rijk 
worden en voor mezelf werken. Ik wil iets maken, net 
als Elon Musk. Hij is mijn grote held. Uiteindelijk wil ik 
hem van de troon stoten.”

Kyra (16, links op de foto) en zusje Lole van Erp 
(15) vonden het best spannend, want als een van 
de twee zakt is dat best zuur. Gelukkig was dat niet 
het geval. Ze haalden allebei hun vmbo-t op het 
Montessori College. Lole: “Ik moest wel hogere cijfers 
halen dan normaal. Vooral wiskunde en economie 
waren lastig, Engels lukte wel.” Dat was voor Kyra niet 
anders. Komend jaar gaat zij Art & Design studeren 
op Rijn IJssel in Arnhem. “Ik schilder veel, dat heb ik 
mijn hele leven al gedaan. Ik weet nog niet wat ik er-
mee wil doen, maar ik vind het leuk om iets creatiefs 
te doen.” Haar zus Lole gaat toerisme doen op het 
ROC. “Daar kun je veel kanten mee op. Het lijkt me 
leuk om veel te reizen en andere talen te leren.”

Daan van Zwam (16) deed de havo op het Canisius Col-
lege aan de Berg en Dalseweg. “Van tevoren heb ik veel 
geleerd. Voor het examen Nederlands heb ik het laagste 
cijfer, een 4,6. Mijn eindcijfer was een 5. Het verraste me 
wel, want de examens van eerdere jaren gingen prima. 
Bij geschiedenis stond ik er het beste voor, daar heb ik 
ook hoogste eindcijfer gehaald, een 7,7.” Volgend jaar 
gaat Daan naar Fontys Hogescholen in Eindhoven. Hij 
gaat daar Vastgoed en Makelaardij studeren. “Ik weet 
niet goed wat ik ervan kan verwachten, maar ik denk dat 
dat me wel ligt. Een vader van een vriend is makelaar en 
hij heeft me er van alles over verteld. In Eindhoven wil 
ik mijn propedeuse halen en dan doorstromen naar de 
universiteit, voor de studie Master of Real Estate.”

Tekst: Tefke van Dijk. Foto’s: eigen foto’s van de geslaagden



Hart van Nijmegen - juli 201740

Jongerenkoor Jokolo van de Lourdeskerk aan de 
Hatertseweg viert op zaterdag 23 september 2017 
zijn vijftigjarig bestaan. Alle 450 leden en oud-leden 
zijn daarbij van harte welkom. Helaas zijn niet alle 
e-mailadressen van die oud-leden bekend. Daarom in 
Hart van Nijmegen een oproep aan deze groep om zich 
alsnog te melden. 

Jokolo is niet zomaar een jongerenkoor. In het weekend van 
10 en 11 juni zijn ze na vijf jaar weer winnaar geworden bij de 
competitie van het Nationaal Jongerenkorenfestival in Rijsber-
gen. De competitie is speciaal opgericht voor alle liturgische 
tiener- en jongerenkoren van Nederland. Jokolo streed in de 
A-competitie voor de titel ‘Nationaal Kampioen Jongerenko-
ren’. Het koor bracht een uiteenlopend programma ten gehore 
onder leiding van dirigent Jelle Roosen. Jokolo ging met zowel 
de compositieprijs als de vakjuryprijs naar huis. 

E-MAILADRESSEN GEZOCHT
Het vijftigjarig jubileum van Jokolo vindt plaats op 
zaterdag 23 september 2017. Er is een bijzonder pro-
gramma samengesteld dat de gehele zaterdag zal du-
ren. Niet van alle oud-leden zijn de e-mailadressen be-
kend. Op de website www.jokolo.nl/lustrumlijst staan 
deze oud-leden vermeld. Zij kunnen zich melden via 
lustrum@jokolo.nl. Dat geldt ook voor wie informatie 
heeft over een of meerdere personen op deze lijst. 

Correct spellen valt niet mee

In eerdere nummers van dit magazine konden lezers bij ‘Detail in de wijk’ raden waar de getoon-
de foto een onderdeel van uitmaakte. Deze keer een andere opdracht: hoeveel spellingfouten 
staan er op deze omleidingsborden en wat is de juiste spelling? Geef het goede antwoord door 
via info@hartvannijmegen.nu of Hazenkampseweg 21, 6531 NB Nijmegen en maak kans op een 
VVV-bon van € 10,-.  De juiste oplossing gaat ook richting gemeente – voor wanneer er weer 
eens omleidingsborden gemaakt moeten worden...  Foto rechtsboven: Maarten Herygers

Jongerenkoor Jokolo zoekt oud- 
koorleden
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Het Rijks vmbo-campus staat (en gaat) in de steigers
Het Rijks is, voor wie het even vergeten was, de sa-
menvoeging van het Canisius College in de Goffert en 
het Kandinsky College aan de Hatertseweg. Dit zijn 
de vmbo-afdelingen van beide scholen die vanaf 1 
november 2016 ‘Het Rijks vmbo-campus’ vormen.

In augustus, het begin van komend schooljaar, beginnen on-
geveer honderd bruggers van Het Rijks in het gebouw aan de 
Goffertweg. Daarvoor wordt het deel van het gebouw dat aan 
het zwembad grenst, verbouwd. Over die verbouwing kregen 
de omwonenden dinsdag 6 juni voorlichting van Mariet van 
de Ven, Twan van den Hazelkamp – beiden van de directie – en 
Thijs Dovermann, de teamleider van de eerste klassen.

Ontdek
De verbouwing begint op 23 juni en moet voordat het nieuwe 
schooljaar in augustus start, voltooid zijn. De nieuwe leer-
lingen krijgen in het gebouw aan de Goffertweg een eigen 
afdeling, opgang en aula. Een veilige plek om te verkeren en te 
leren. De rest van de school is gewoon toegankelijk voor deze 
leerlingen, maar het is niet de bedoeling dat de leerlingen van 
de hogere klassen in de afdeling van de brugklassers komen. 
Het Rijks start voor deze leerlingen met een vernieuwd on-
derwijsprogramma. Leerlingen hoeven niet meer zo vroeg te 

kiezen voor een beroep en krijgen de mogelijkheid zich te ori-
enteren op allerlei mogelijkheden. En zo vinden ze, al lerende, 
uit wat bij hen past. Het motto van Het Rijks is niet voor niks: 
‘Ontdek wat je kunt leren, leer wat je kunt ontdekken’.

Grote verbouwing
Een veel grotere verbouwing van Het Rijks staat gepland van 
januari 2019 tot en met maart 2020. Op dit moment zijn de 
voorbereidingen daarvoor in volle gang. Het oude gebouw is 
ontworpen door architecten van de Bossche School die veel 
voor de katholieke zuil werkten. De gebouwen zijn naar bin-
nen gekeerd; zo wordt de buitenwereld als het ware buitenge-
sloten. Deze stijl kent prachtig metselwerk, pilarenconstructies 
en mooie Bijbelse versieringen. 

Enerzijds wil het Rijks die beslotenheid doorbreken; een school 
dient het gezicht op de wereld gericht te hebben. Anderzijds 
moeten die mooie elementen van de Bossche School gehand-
haafd blijven. Het architectenbureau Mecanoo (van 52Degrees 
bij Philips/NXP) heeft de opdracht binnen weten te slepen. De 
directie zal de buurt regelmatig op de hoogte houden van de 
vorderingen. Een volgende bijeenkomst is gepland in septem-
ber. ❤

Tekst: Piet Hieltjes. Impressietekening: Mecanoo 

Het Rijks vmbo-campus staat (en gaat) 
in de steigers
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Fysiotherapie Sint Anna
Medisch Centrum Sint Anna

Sint Annastraat 180
6525 GW Nijmegen
Tel: 024 -3505892

www.fysiotherapiesintanna.nl

Theunissen   Fysiotherapeuten
Groenestraat 217 Y
6531 HH  Nijmegen

tel: 024-3550386
www.theunissen-fysiotherapeuten.nl

Fysiotherapie de Go�ert
Dobbelmannweg 118

6531 KZ Nijmegen
tel: 024-3552268

www.fysiotherapiedego�ert.nl

In samenwerking met
Avalon Fitcentre      St. Hubertusstraat 2      6531 LB Nijmegen

tel: 024-6635173

Fysiotherapie
Sint  Anna

S a m e n w e r k e n d e  F y s i o t h e r a p e u t e n

Vragen over regels en papieren?
    Een goed idee voor de buurt?
Nieuwe mensen ontmoeten?
    Andere mensen helpen? 
Zorg of hulp nodig?

Kom naar 
de Stip!

Samen maken 
we de wijk

Stip Midden
midden@stipnijmegen.nl

Openingstijden:
Dinsdag en donderdag van 13:00 
tot 16:00 uur
Woensdag van 09:00 tot 12:00 uur

   
 

De vakantieperiode komt er weer aan! 
Een goede voorbereiding begint bij uw Zuider Apotheek.  
 
 

 
 Wij adviseren u graag om een “reisapotheek” op maat samen te stellen. 

Hierbij wordt o.a. gekeken naar uw (verre)reisbestemming en met wie u op vakantie gaat. 
 

 Heeft u een medicatierol? Vraag op tijd een “vakantierol” aan. 
 

 Wij maken graag een actueel medicatiepaspoort voor u klaar. 
Een actueel medicatiepaspoort mee op vakantie kan belangrijk zijn bij controle op een vliegveld of als u onverhoopt elders  
medische hulp of medicatie nodig heeft. 

 
 Bewaren van medicatie. Vraag ons om advies hoe medicatie het beste te bewaren tijdens uw reis en verblijf. 

 
 Zonnebescherming en After-Sun. Wij geven u een persoonlijk advies om goed beschermd tegen zonnebrand op vakantie te gaan. 

De gevolgen van zonnebrand kunnen immers ernstig zijn. 
 
 
 
 

 
 
 
Zuider Apotheek Jacobslaan, St. Jacobslaan 339, telefoon 3550300 
Zuider Apotheek Hazenkamp, Vossenlaan 90, telefoon 3592535 
Zuider Apotheek Malvert, Malvert 51- 33, telefoon 3443738 
(Kijk op www.zuiderapotheek.nl voor nog meer locaties van de Zuider Apotheek.) 
 
 
 
 
 

Wij wensen u een fijne zomer! 
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Een kopje Kolping

Aan het randje van de Kolpingbuurt woont Karen van 
de Lockant, sinds 2004. “Ik doe niet vol mee aan het 
Kolpingleven,” zegt ze. Daarvoor is ze te druk. Ze heeft 
het, samen met haar twee katten, erg naar haar zin in 
de Kolpingstraat. “Toen ik hoorde dat deze huizenrij 
gesloopt wordt, moest ik even slikken.”

Karen uit Cuijk heeft geschiedenis en kunstgeschiedenis 
gestudeerd. De stad beviel haar, dus "vanuit een kamer ging ik 
een huis zoeken. Hier kwam iets vrij." Ze had al in de Wolfskuil 
gewoond en wist dus hoe een volkswijk in elkaar zat. "Mensen 
zeiden: ‘In de Kolping wil je nog niet dood gevonden worden.’ 
Maar ik dacht, dat zal wel meevallen."

En dat deed het. Ze kan het goed vinden met buurman Jeroen 
in haar hoekje van de wijk. En haar 8-jarige, zwartwitte Sivan 
en grijze 12-jarige Mira hebben schik met diens drie katten. 
"Dat klikt wonderbaarlijk goed." De dieren hebben hun eigen 
doorgang in de erfafscheiding naar de buur. "Ik zit er het 
meest mee of ze het straks naar hun zin hebben in het nieuwe 
huis verderop."

Ze hebben één geluk: buurman Jeroen wordt ook de nieuwe 
buur in de nieuwe huizenrij. "Ik denk wel dat ik de kelder ga 
missen," zegt Karen. "Dat is een mooie voorraadruimte."

Windindustrie
De bewoonster "van bijna 45" werkt voor netbeheerder Ten-
net, bij de afdeling documentatiemanagement. Het is haar 
taak om projecten te documenteren en aannemers aan te 
sturen. Tennet verzorgt onder meer het stroomtransport vanaf 
een windmolenpark in de Oostzee, in de buurt van het Duitse 
Rostock. "Ik zit dus in de offshore-windindustrie. Heel iets 
anders dan kunstgeschiedenis."

Voor haar werk is Karen nogal eens onderweg. Ze woonde 
bijvoorbeeld tweemaal een half jaar in Noorwegen, dichtbij 
haar werk op dat moment, en was blij dat de buurman voor 
haar huisdieren zorgde. In haar schaarse vrije tijd doet ze nog 
vrijwilligerswerk; aan de kassa van LUX.

"Prima"
Karen is nu wel over de schok heen dat ze moet verhuizen. "Ik 
ben eraan gewend geraakt. Ik heb hier wel een tuintje, een fijn 
plekje. Het huis is ook prima. Dat Talis huizen wil renoveren 
snap ik wel, ze zijn een beetje uitgewoond." Zelf heeft ze al wel 
geschilderd en haar tuin aangelegd. "Ik wilde nog laminaat 
leggen, maar daar begin ik nu niet meer aan. Maar ik klaag 
verder niet hoor." ❤

Tekst: Henk Verhagen. Foto: Vincent Moll

‘Ik ga de kelder missen, denk ik’
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www.koningwillem.nu     Groenestraat 237 Nijmegen

ZOMER 
KNALLERS 

Brie van het huis 100 gram € 1,25 
Bleu d’Auvergne 100 gram € 1,25 
Boeren belegen 100 gram € 1,25 

Boerderijkaas brandnetel 100 gram € 1,25 
Wasabi borrel-zoutjes 100 gram € 1,25 

Boeren pinda/rozijnenmix 100 gram € 1,25 !
(gratis Italiaanse crackers bij € 10,00 buitenlandse kaas) !!

Vrijdag 12 en zaterdag 13 augustus gesloten

Groenestraat 191, Nijmegen  

  024-7502542   -  info@puux.nl  
 

 
 

  

Vrijdag, zaterdag en zondag  
tot 21:00 uur geopend  

 

      Keuken tot 19:00 uur geopend  

Openingstijden:  
Ma 10:00 – 17:30 uur  
Di   10:00 – 17:30 uur  
Wo 10:00 – 17:30 uur  
Do  10:00 – 17:30 uur  

Vr 10:00 – 21:00 uur  
Za 10:00 – 21:00 uur  
Zo 10:00 – 21:00 uur  

        P 
U 
U 
     X 

Onze papa heeft het

van hééééél Nijmegen
!

allerlekkerste 

biologisch 

vlees

De Groene Weg Bas Derksen
Groenestraat 189 | Nijmegen | T: 024 355 50 60

nijmegen@degroeneweg.nl | nijmegen.degroeneweg.nl

Bekijk vooral onze BBQ-folder op de website!
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Donderdag 8 juni was het zover: het eerste tuinfeest in 
de moestuin, of beter gezegd bíj de moestuin. Ver-
scholen achter de huizen tussen Muntweg en Dukaat-
straat was de parkeerruimte vrolijk ingericht met alles 
wat je nodig hebt voor een feestje. Toen ik aankwam, 
wat later door mijn werk, was het al een gezellige 
drukte.

Buurtbewoners en andere belangstellenden hadden van thuis 
een eigen gerecht meegebracht en er waren hapjes die ter 
plekke werden klaargemaakt in het buurtrestaurant in De Klok-
ketoren. De groenten uit de tuin die al geoogst kunnen worden, 
werden natuurlijk ook gebruikt hiervoor. Stagiaires waren druk 
in de weer om het geheel in goede banen te leiden. Er waren 
leuke activiteiten voor de kinderen en er was livemuziek voor de 
vrolijke noot.

Gelukkig waren de weergoden ons gunstig gezind, want in een 
week van veel herfstige dagen was het een prachtige avond. 
Tijdens het eten en ook na afloop, werd er door menigeen een 
‘rondje’ gemaakt door de moestuin en kon er niet anders gecon-
stateerd worden dan dat de tuin er prachtig bij lag. De diversi-
teit aan groenten is groot, het leuke is dat alles toch groeit ‘als 
kool’. Onze vaste tuinadviseur kwam ook een kijkje nemen en 
verraste ons met een kist met pootgoed: kleine groenteplantjes 
die snel een plekje moeten krijgen. De vrijdagochtend, vaste 
werktijd van de tuingroep, was gelukkig nabij.

Kortom, het was een geslaagde avond en zo werd het ook 
benoemd door een van de stagiaires in haar slotwoord. De 
combi van buurttuin en buurtrestaurant kwam met dit feest 
mooi tot zijn recht. ❤

Tekst en foto’s: Marie Louise van der Ploeg

Buurtmoestuin De Klokketoren

De tuin is op vrijdagochtend van 10:00-12:00 uur 
open voor bezoek en voor verkoop van groenten. 
Wilt u mee-eten of meewerken in het buurtrestaurant 
of de buurtmoestuin? Dat kan. Voor meer info 
zie www.facebook.com/vantuintotbord en 
www.vantuintotbord.nl

Heerlijk tuinfeest met lekkere hapjes 
en verse groenten
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Het Verleden in Verhalen 

Jaren na de Tweede Wereldoorlog was Nijmegen nog 
bezig met puinruimen. En wederopbouw. Mensen wa-
ren huis en haard kwijt en dienden nieuw onderdak te 
krijgen. Zo snel als het kon. Het stadsbestuur verleen-
de op 30 september 1947 vergunning voor zestig witte 
noodwoningen aan onder meer de  Hatertseweg. De 
bouwkosten bedroegen zesduizend gulden per stuk. 
Sinds 1951 zijn ze eigendom van de gemeente.

Corry en Hent Albers waren gelukkige mensen toen ze al snel, op 
16 februari 1948, hun nieuwe huurhuisje aan de  Hatertseweg 290 
konden betrekken. Samen met nog 59 andere gezinnen – zelf 
hadden ze op dat moment twee zoontjes – waren ze de trotse 
huurders van de zogenoemde Maycrete Woningen. De familie Al-
bers betaalde 29 gulden per maand, straatbelasting inbegrepen. 
De zestig woningen staan in blokjes aan de Hatertseweg, Slote-
maker de  Bruïneweg, Vossenlaan, Beverweg en Oude Molenweg.

Beton
Maycrete Woningen zijn prefab huizen van betonplaten die tus-
sen betonpalen zijn geschoven. De naam is een samentrekking 
van het Engelse woord voor beton (concrete) en de naam van de 
ontwerper van deze woningen, de Amerikaanse architect Bernard 
Maybeck (1862-1957).

Aan de binnenzijde is de betonbouw afgewerkt met hout. 
De twee-onder-een kappers zijn gelijkvloers en hebben een 
afmeting van ongeveer zeven bij tien meter. In totaal zijn er zo’n 
930 gebouwd in voornamelijk Zuid- en Midden-Nederland. Het 
waren noodwoningen waarvan er al veel zijn gesloopt, ondanks 
protest van de bewoners. Nijmegen echter heeft de panden op 
de gemeentelijke monumentenlijst gezet, op 8 april 2008.

Uitbreiding
Hent Albers had in 1948 nooit kunnen voorzien dat de huizen 
zo’n lang leven beschoren zijn. Hij moest jaar na jaar opnieuw 
de huurovereenkomst afsluiten met Woningvereeniging Nij-
megen, want niemand wist hoe lang de huizen bleven staan. 
Hent was veel op pad als vertegenwoordiger in radio’s en tv’s, 
terwijl zijn vrouw Corry thuis voor de kinderen zorgde. Het 
gezinnetje van vier kreeg uitbreiding met nog twee zoons, van 
wie Frans (nu 65 jaar) de jongste is. Hij en een broer zijn inmid-
dels nog de enig overgeblevenen van de familie. 

“We hadden twee kleine slaapkamers,” zegt vrijgezel Frans die 
altijd nog woont in zijn geboortehuis. “De jongsten sliepen bij 
elkaar, en de oudsten.” De vier knapen ravotten met jeugd uit 
de buurt. “We speelden altijd buiten. De huizen aan de Oude 
Molenweg stonden er nog niet, dus dat was één grote vlakte.” 

Zestig naoorlogse noodwoningen zijn  blijvertjes 1947-2017

Foto: Ypie Veenstra
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Willemsweg waar hij 32 jaar geleden Tompion 
startte, een zaak waar klokken en horloges te 
koop waren en gerepareerd werden. “Tompion 
was een Engelse uitvinder van zakhorloges en 
klokken.”

Verbouwd
Frans zegt in de loop der tijd zelf veel aan de 
nummer 290 veranderd te hebben. “Ik heb 
het hout eruit gehaald en vervangen door een 
stenen muur. De douche is verplaatst, in de 
achtergevel heb ik een schuifpui gezet en een 

slaapkamer heb ik bij de huiskamer 
getrokken.” Hoewel er achter de 
vroegere betimmering van hard-
boardplaten al wel glaswol zat, is 
de woning nu beter geïsoleerd. 
“Ondertussen heb ik ook centrale 
verwarming aangelegd.”

In april 2002 besloot de Nijmeeg-
se gemeenteraad om de Maycrete 
Woningen toch maar niet te slo-
pen “omdat het complex beeld-
bepalend is.” Twee jaar later nam 
de stad het beheer ervan over 
van woningcorporatie Portaal. 

Toen de gemeente kwam met het voorstel 
om de huizen te renoveren, ging Frans daar niet op in. “Bij 
mij was dat niet meer nodig.” De bewoner blijft nog steeds 
dezelfde huur betalen als voor ‘operatie renovatie’:  
€ 250 per maand. 

Te koop
Niet dat Frans al een aanbod heeft ge-
had, maar de gemeente gaat de wonin-
gen te koop aanbieden. Daar is al lang 
sprake van, maar Frans heeft nog niets 
vernomen. “Maar ik ga ook niet kopen, 
ik denk de meeste ouderen hier niet.” Hij 
is drie jaar terug gestopt met de zaak en 
komt zijn tijd wel door. “Ik tuinier graag, 
fiets vrij veel. Niks moet per se meer.” ❤

Tekst: Henk Verhagen. Foto’s op deze 
pagina: Familie Albers

Het Verleden in Verhalen 

Frans zou nu niet weten wie er 
allemaal in de Maycrete Woningen 
huizen, maar in zijn jeugd wist hij dat 
wel. “Als je een goed rapport had, ging 
je de deuren af om een beloning te 
krijgen.”

Juwelierszaak
Na de Lourdesschool aan de Veldstraat 
ging Fransje naar de detailhandels-
school “bij de Goffert.” Daar stopte hij 
voortijdig mee, want hij had andere 
dingen te doen op zijn vijftiende. “Een kennis van ons thuis had 
een juwelierszaak. Daar ben ik begonnen met vakantiewerk en 
er gelijk gebleven.” Bij De Tik, zoals de zaak heette, kreeg kleine 
Frans als leerling het vak onder de knie. “Het was aan de Flora-
weg 3, ik weet het nog goed. 
De voorkamer was winkel, de 
achterkamer de werkplaats.” 
Zijn loon destijds: 27,50 gulden 
per week.

Kort na elkaar overleden in 
1978 Frans’ ouders en bewoon-
de hij het huis met nog een 
broer. Toen ook deze verhuisde, 
bleef de jongste zoon alleen 
achter. Frans was intussen met 
een compagnon een antieke 
klokken winkel begonnen in de 
Poemastraat. Zodra hij de kans 
zag, verkaste Frans naar de 

Architect Bernard Maybeck

Eerste bewoner van Hatertseweg 290, vertegenwoordiger Hent Albers

Frans Albers, geboren in de Maycretewoning, 

zoekt in het familie-archief

Zestig naoorlogse noodwoningen zijn  blijvertjes 1947-2017
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  Voor de cursus   
   Brood Bakken   
 en de workshops    
    zie 
 
 www.destreekbakker.nl 

 

Thijmstraat 119 
6531CP Nijmegen 
024 737 0483 
         destreekbakker.nl 
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Edy van Midde, inwoner van de Hazenkamp, heeft 
een bijzondere urn ontworpen voor de as van een 
overledene: de urn Feniks. Het is een urn in de vorm 
van een vogelhuisje voor in de tuin. Onderin is een 
plekje voor een blikje met as van een overleden be-
minde.  

Edy kwam op het idee om een ander soort urn te ontwikkelen 
omdat hij de gebruikelijke urnen te chique, te zwaar en te 
uitgesproken vond. Het vogelhuisje voelt lichter, speelser. Als 
mensen het zien krijgen ze een glimlach op het gezicht en zo 
doorbreek je die zware urnengedachte.

In de lente kan een vogeltje in dit vogelhuisje gaan broeden. 
Boven de as ontstaat dan nieuw leven.  Een prachtige symbo-
liek: het leven eindigt niet, maar gaat door. Na de broedtijd 
kan het hokje gebruikt worden als bijenwoning en in de 
winter kan het huisje omgetoverd worden tot een voeder-
plekje voor de vogels. Binnenshuis kan hij gebruikt worden 
als altaartje.

Eikenhouten urn
De urn Feniks is gemaakt van eikenhout. Edy heeft het huisje 
ontwikkeld in het Hobbycentrum Nijmegen aan de Sint 
Hubertusstraat en is daarbij deskundig geholpen door de 
vrijwilligers die er werken. Het huisje is in productie genomen 
in een werkplaats voor mensen met afstand tot de arbeids-

markt. En 10 procent van de opbrengst van de urn Feniks 
gaat naar kansarme kinderen.

De urn Feniks kost € 245 en kan aangepast worden aan de 
specifieke eisen van een natuurbegraafplaats. Hij moet uitein-
delijk in zijn geheel door de natuur worden opgenomen en 
daarom mogen er geen metalen onderdelen in zitten.

Paraplu
Edy, die tijdens zijn werkzame leven arbeidstherapeut in de 
Pompekliniek was, houdt zich bezig met het realiseren van 
creatieve ideeën. Zo heeft hij een personencontainer ont-
worpen die gebruikt kan worden op de Betuwelijn en een 
paraplu zonder stok die alle stormen kan doorstaan. Maar ook 
een krottenwijkvriendelijk WK-stadion, dat na de WK bouw-
materiaal voor 8000 woningen oplevert. ❤

Tekst: Piet Hieltjes

Urn Feniks geeft mogelijkheid tot 
nieuw leven

Voor meer informatie over de urn Feniks en Edy 
van Midde: www.studioffeniks.nl. De inwoners van 
Nijmegen-Midden kunnen de urn rechtstreeks bestel-
len via 06 106 477 54. In 2017 krijgen ze een korting 
van € 45 en komt Edy hem persoonlijk bij de koper 
demonstreren. 

Edy van Midde. Foto: Loes van Mullekom De mogelijkheden van de Feniks
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‘Wederzijdse hulp en sociale controle  is hier meer dan in het centrum’

Het Willemskwartier heeft de afgelopen jaren veel ver-
anderingen ondergaan. Oude bewoners gingen, nieuwe 
bewoners kwamen. Gaan die twee een beetje samen? 
Hart van Nijmegen brengt een oude en nieuwe bewoner 
met elkaar in gesprek in ’t Hert. Dit keer: Martijn Grem-
men en Adrie Peperkamp.

Adrie: “Ik woon sinds mijn geboorte in het Willemskwartier. Ge-
boren en getogen in de Ruusbroecstraat. In die tijd was het een 
echte arbeiderswijk, met de schoenfabriek en de papierfabriek. 
En aan de Willemsweg een hoop spoormensen.”
Martijn: “Mijn vriendin en ik wonen hier nu anderhalf jaar in de 
Thijmstraat. Hiervoor heb ik een studentenkamer gehad aan de 
Daalseweg en een studio op Plein ’44. We zochten een oud huis 
met een tuin dichtbij het centrum. Qua locatie is het Willems-
kwartier ideaal.”
“Zeker waar jij woont. Jij woont in de mooiste hoek van de wijk.”
“Dat vind ik ook.”
“De andere kant op woont het klootjesvolk. En het is mooi ge-
worden bij jou, met dat parkje en Streekbakker Jorrit.”
“Klopt. De spoorkuil is ook een fijne plek om te lopen. Met een 
hond leg je makkelijk contact. Wij hebben goed contact met de 
buren en zien veel vernieuwing in de wijk, het wordt alleen maar 
mooier.”
“Eindelijk wordt de Tollensstraat nu opgeknapt,” zegt Adrie. “Dat 
mocht wel eens gebeuren, die weg is voor het laatst bestraat 
toen ik tien was!”
“Is er veel veranderd sinds die tijd?”
“Ja ja. Vooral met de renovatie in de tachtiger jaren. Veel bewo-
ners zijn toen verhuisd, verdeeld over Nijmegen. Ze hebben 
elders een geschikte woning gevonden en zijn niet meer terug-
gekomen. Ik wel, mijn vrouw wilde het Willemskwartier niet uit. 
Mij maakte het niet uit. Gelukkig woon ik nu in een goed deel 

van het appartementencomplex aan de Jacob van Lennepplaats. 
Ik zou wel willen dat mensen hun eigen rommel opruimen. Ik 
probeer het opgeruimd te houden, maar dat wordt niet altijd 
gewaardeerd. Soms zie ik een man van 82 jaar de straat vegen, 
terwijl dertigjarigen niets doen. Ik spreek mensen er wel op aan 
als ze rotzooi maken. Soms denken mensen dat ik de huismees-
ter ben. Dan stuur ik ze door naar Portaal.”
“Wij hebben een koophuis, dat is anders. Ik zag laatst in de Bre-
derostraat op een poster dat er in dat huis een hennepkwekerij 
zat. Daar stond ik van te kijken, dat is hier dus ook. Dichtbij het 
station wonen is voor mij een vereiste omdat ik twee dagen per 
week naar Amsterdam moet. Ik zeg nooit nooit, maar voorlopig 
ga ik hier niet weg.”
“Ik denk ook niet dat ik wegga. Of het moet nog erger worden. 
Echt jammer dat het zo’n bende is.”
“Was dat vroeger anders?”
“Vroeger was er weinig onderhoud, dat is nu meer vanuit de 
gemeente. De mentaliteit van de mensen is anders. Mijn moeder 
liet vroeger de voordeur openstaan. Dat moet je nu eens doen! 
Elkaar helpen, ik heb niet anders gezien.”
“Dat gaat bij ons redelijk goed. Ik denk dat mijn buurvrouw 
meteen belt als we een raam open laten. Wederzijdse hulp en de 
sociale controle is hier meer dan in het centrum.” ❤

Tekst: Tefke van Dijk. Foto’s: Vincent Moll

Meedoen aan deze rubriek?
Woont u al lang in het Willemskwartier of bent u 
er kort geleden komen wonen? Vertel uw verhaal in 
deze rubriek en neem daarvoor contact op via 
info@hartvannijmegen.nu

Oud & Nieuw in het Willemskwartier
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‘Wederzijdse hulp en sociale controle  is hier meer dan in het centrum’

Adrie
Naam: Adrie Peperkamp
Woont: Jacob van Lennepplaats
Leeftijd: 70 jaar
Aantal jaren in de wijk: 70 jaar
Kinderen: Drie. Twee jongens (de oudste is nu 51) en een 
meisje.
Werk: Met pensioen, maar werkte vanaf zijn zestiende bij 
de PTT. Dat begon met telegrammen rondbrengen op de 
bromfiets tot chauffeur tijdens de laatste jaren.
Sport/hobby: Zwemmen, twee keer per week. En genie-
ten, iedere dag.
Muziek: Andrea Berg (Duitstalig), Rudi van Dalm (Nij-
meegs) en wat vriendin Jolanda aanzet.
Krant: De Gelderlander, online.
Televisie: De hele dag herhalingen en op dinsdag politiek.
Wil in de wijk: Dat mensen hun rommel opruimen en het 
niet een ander laten doen.
Guilty pleasure: “Niets qua eten ofzo. In mijn keuken 
hangt de spreuk ‘Wat het vrouwke gerne mag, eet het 
menneke elke dag’. Ik eet alles en vind alles lekker.”

Martijn
Naam: Martijn Gremmen
Woont: Thijmstraat
Leeftijd: 28 jaar
Aantal jaren in de wijk: 1,5 jaar
Kinderen: Geen, wel een hondje (bijna 3).
Werk: Community manager bij ABN Amro.
Sport/hobby: Fitness, hardlopen en in het weekend de 
kroeg in.
Muziek: Van alles, van Queen tot Green Day. In de auto 
radio 538.
Krant: Geen papieren, maar digitaal NRC en Financieel 
Dagblad. Deels voor werk, deels uit interesse.
Televisie: Voetbal Inside en voetbalwedstrijden. Gaat 
sporadisch naar een wedstrijd, maar dat is een eindje reizen 
als Ajax-fan.
Wil in de wijk: Tevreden, mist niks. Of het moet een grotere 
Albert Heijn zijn.
Guilty pleasure: “Friet kapsalon. Minimaal eens per maand 
eet ik het meest ongezonde dat er bestaat. Bij Cafetaria Het 
Eethuis in de Van Goorstraat, daar hebben ze echt de beste.”
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Aan de St. Jacobslaan 36-38 is de schoenwinkel en 
schoenmakerij van Derks. De huidige eigenaren zijn 
Jan en zijn vrouw Mirjam Kemperman. Een paar maan-
den geleden bestond dat bedrijf negentig jaar. Een 
jubileum dat feestelijk gevierd werd met een aantal 
open avonden. Het jubileum werd echter overscha-
duwd door het overlijden Ben Kemperman (86), de 
vorige eigenaar en vader van Jan. 

Jan Kemperman, Ben Kemperman, waarom heet de zaak dan 
Derks? Dat stamt nog uit de tijd dat Lin (van Leonard) Derks, 
samen met zijn zus Catrien, hier begon met de schoenmakerij en 
het schoenwinkeltje. Dat was in 1927, de tijd dat er tussen de Ja-
cobslaan/Hatertseweg en de Groenestraat nog nauwelijks huizen 
stonden. De tijd dat NEC nog voetbalde op de plek waar nu de 
SSgN staat en de tijd dat steeds meer mensen zich schoenen kon-
den permitteren.  Dat was natuurlijk gunstig voor Lin en Catrien.

Lin en Catrien, beiden nooit getrouwd, woonden hun hele leven 
bij elkaar. Dat gebeurde toen vaker. Er werden schoenen her-
steld, maar ook samengesteld; het bovenwerk van de schoen en 
het onderwerk (zolen) werden aan elkaar gemaakt. Ben Kemper-
man was een neef van Lin en Catrien Derks. Na de oorlog begon 
hij bij zijn oom als schoenmaker. Samen met zijn vrouw Lia nam 

Ben in 1957 de schoenmakerij over. Hij heeft toen, net als zoon 
Jan later, voor het bedrijf de naam Derks overgenomen. 

Drie panden
Bens vrouw Lia was kleuterjuf. Maar zoals toen gebruikelijk was, 
ging Lia in het bedrijf van haar echtgenoot aan de slag. Zij bouw-
den de zaak verder uit tot een bloeiend bedrijf. De aangrenzende 
huizen werden aangekocht; schoenmakerij Derks bestaat vanaf 
dat moment uit drie panden en er werkten vijf schoenherstellers 
in de schoenmakerij. Lia deed de winkel en was in 1967 verant-
woordelijk voor een ingrijpende verandering van de aanpak in 
de winkel. 

Langs de wanden van de winkel stonden namelijk aanvankelijk 
alle schoenen in (schoenen)dozen. Een klant die schoenen kocht 
zei: “Ik wil zwarte schoenen met een hoge hak, maat 38.” Lia 
haalde dan zwarte schoenen uit de wand met schoenendozen 
en er werden enkele paren zwarte schoenen met hoge hak aan 
de klant getoond. Daar werd wel of niet een paar uitgekozen. In 
de jaren zeventig werd de ‘voorkeuze’ ingevoerd. Dat betekent 
niks anders dan dat er zoveel mogelijk schoenen in de winkel 
worden getoond. De klant kijkt rond, kiest een bepaalde schoen 
en uit het magazijn wordt de schoen in de juiste maat gehaald. 
Zo gaat dat nu nog steeds. 

Maar liefst drie generaties schoenvakmanschap op de St. Jacobslaan 36-38

De zaak nu

Schoenen van Derks zijn al  negentig jaar te koop
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Maar liefst drie generaties schoenvakmanschap op de St. Jacobslaan 36-38

Mode-artikel
In de jaren zestig waren er meer ingrijpende veranderingen in 
de schoenenwereld. Schoenen werden niet meer gemaakt in 
Nederland en er kwamen goedkopere buitenlandse (Italiaanse) 
schoenen voor in de plaats. De schoenen waren niet meer zo 
degelijk: ze sleten harder. Er werden nog wel nieuwe hakken 
en zolen gezet. Maar toch werd het werk in de schoenmakerij 
minder. Door de toenemende welvaart konden mensen meer 
schoenen betalen. Ze gooiden schoenen die toch al minder 
degelijk waren sneller weg. En schoenen werden een echt 
modeartikel. Kortom de consumptiemaatschappij!   

Ook veel schoenmakerijen verdwijnen in die tijd en in de jaren 
erna, net zoals schoenwinkels in de wijk. Ben en Lia Kemper-
man konden door initiatiefrijk handelen het hoofd toch boven 
water houden en zelfs hun zoon Jan in het bedrijf opnemen. 

Jan wilde eerst de zaak niet in. Hij moest het leger in en was in 
afwachting van zijn oproep, maar werd uitgeloot. Toen ging hij 
een schoenmaker cursus doen op de vakschool in Den Bosch 
en vond het meteen leuk. Hij heeft in twee jaar tijd het vak 
geleerd bij Appie Benda in De Ruyterstraat. 

Mirjam woonde aan de overkant in de St. Jacobslaan op ka-
mers, zo is het gekomen. Mirjam werd onderwijzeres en combi-
neerde dat met werken in de winkel. Zo’n combinatie was in de 
jaren negentig al normaler. Toch is Mirjam aan het begin van 

deze eeuw gestopt in het onderwijs en heeft zich, naast het 
winkelwerk, toegelegd op energetische therapie. 

Gemaksschoenen
Mirjam en Jan hebben het karakter van de winkel veranderd. 
Voor een buurtschoenwinkel is het moeilijk om een breed as-
sortiment te voeren en zo de concurrentie met de binnenstad 
vol te houden. Schoenwinkel Derks heeft zich daarom gespe-
cialiseerd in gemaksschoenen. Dat zijn schoenen met een 
uitneembaar voetbed. Dat voetbed kan vervangen worden 
door een aangepaste (steun)zool. Mirjam neemt heel veel tijd 
voor de klant om een mooie en goed zittende schoen uit te 
zoeken. Hierdoor heeft het bedrijf een klantenkring op kunnen 
bouwen uit heel Nijmegen en omgeving.

De laatste jaren is er in de schoenmakerij nogal wat veranderd 
door de komst van de kunststof zool. Zelfs Van Bommel maakt 
tegenwoordig schoenen met een kunststof zool. Het vervan-
gen van hakken en zolen is hierdoor wat minder geworden, 
maar er wordt nog steeds verzoold en gestikt.  Dat doet Jan 
met neef Lou en nog steeds met veel plezier.  ❤

Tekst: Piet Hieltjes. Foto’s: familie Kemperman

Lin en Catrien Derks Ben en Lia Kemperman Jan Kemperman en Mirjam

Schoenen van Derks zijn al  negentig jaar te koop
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Bruine, witte en gekleurde bijenwaskaarsen

Kinderfeestjes

Workshops

Gelegenheidskaarsen

tel: 024 3553492 of 06 45302171

Groenestraat 199

6531 HE Nijmegen
tel: 024 3553492  

• Natuurvoedingsmiddelen

•Uitgebreid assortiment

•Ook glutenvrij

•Goede parkeergelegenheid

Met eigen kaarsenmakerij

www.bijenkaars.nl

tel: 06-81472151 of 024-3553492

 
Fysiotherapie Michel ten Bokum 

Praktijk voor Fysiotherapie en Manuele Therapie 
 

St. Annastraat 282 
 
 

 
T: 024 3565960     I: www.tenbokum.nl 
M: 06 51792621     E: michel@tenbokum.nl 

www.bakkerij-holland.nl

Nijmegen
Sint Jacobslaan 277
Tel. (024) 355 07 08

Wijchen
Lepelaarstraat 6a

Tel. (024) 641 26 90

van 08.30 tot 12.00 uur

BELANGRIJK 
NIEUWS!!

KIBBELING
500 GRAM

+ SAUS vooR € 8,50
ExtRA SAUS vooR 0,60 ct.

KIBBELING
250 GRAM € 4,40
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Een keer is toeval, twee keer is opmerkelijk en drie keer een 
patroon. Dit dacht ik, toen Schatje een paar weken oud 
was en het kraambezoek hem herhaaldelijk een oude ziel 
noemde. Niks aan de hand, het klonk destijds vooral mooi, 
terwijl ik over de wieg hing. De laatste tijd heb ik echter zo 
mijn kleine zorgen. Ik vertel ze tegen een vriendin, terwijl 
we een concertje pikken van Nijmeegs beste zanger. 

In bed voor het slapengaan houdt hij zich bezig met oude 
oma's die niet meer leven. Wil verder niets weten over z'n 
verdere stamboom, omdat hij dan nog meer mensen gaat 
missen. Op de vraag van de juf waar je bang voor bent, 
antwoordde hij niet “slapen in het donker,” maar “oorlog in 
onze stad.” Hij vindt het oneerlijk dat een dierenambulance 
geen sirene heeft en die voor mensen wel, en wil eigen-
lijk ook meteen wel vegetariër worden. Z'n zwemlessen 

benadert hij theoretisch en geeft aan dat, ondanks dat hij 
weet dat hij het kan, zwemmen onder water geen natuurlijk 
proces is voor je lichaam en daarom niet fijn. En als klap op 
de vuurpijl wreef hij een dikke traan weg toen hij op een 
ruimteplaatje van de Appie las dat het eerst levende wezen 
in de ruimte (hondje Laika) niet levend terugkwam, omdat 
haar capsule verbrandde. 

Hoe zwaar gaat hij het krijgen in dit leven? Als hij maar niet 
alle zorgen van de wereld op z'n smalle schoudertjes gaat 
dragen. "Ach," nuanceert mijn vriendin, "misschien pakt het 
ook wel prima uit. Zit hij straks als student avonden lang 
in het Kronenburgerpark mooie liedjes te componeren op 
z'n gitaar, blowend, met wat meisjes om zich heen. Zo zijn 
andere mensen ook ooit begonnen." ❤

Column:  Oude ziel   door Anna Wolfs

De Educatieve Natuurtuin en Kinderboerderij De Gof-
fert slaan de handen ineen.  Zondag 16 juli  verzorgen 
ze  gezamenlijk de speurtocht Kip Kakel. Kip Kakel 
ontsnapt aan het saaie leven in het kippenhok en trekt 
de vrije natuur in. Gaat ze het redden of keert ze terug 
naar het veilige nest?

In het spoor van Kip Kakel  volgen de kinderen een route vanaf 
het kippenhok naar en door de Natuurtuin, om uiteindelijk weer 
bij de kinderboerderij te eindigen waar iets te drinken klaar 
staat. Van 11:00-13:00 uur is iedereen welkom. Start is bij het 
loket van de Kinderboerderij De Goffert.
Prijs: € 0,50 per kind. 

De route is gericht op kinderen van 5 jaar tot 8 (10) jaar met 
begeleiders. Vooraf opgeven is niet nodig. ❤

Natuurtuin en kinderboerderij organiseren 
speurtocht Kip Kakel
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nieuwe en gebruikte fietsen, reparatie-renovatie-restauratie 

Willemsweg 98   024-3558854   www.williewillemsefietsen.nl 

 GRATIS INLOOPSPREEKUUR 
SPORTBLESSURES 

Elke maandag van 17.00-17.30 uur 
 

 
Voor informatie zie T, E, W. 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
T:   024 – 833 00 22      
E:   fysiotherapie@fysiotherapiehazenkamp.nl 
W:  www.fysiotherapiehazenkamp.nl 
 

Gorterplaats 7  •  6531 HZ Nijmegen
T. 06 - 49 78 03 66 • www.meubelmakeroliemans.nl

E-mail: info@meubelmakeroliemans.nl

• binnen- en buitenschilderwerk
• wandafwerking waaronder glasweefsel

• houtrot reparatie’s

tijdens de wintermaanden een korting 
van 15% op al uw binnenschilderwerk.

voor een vrijblijvende offerte belt u 06- 206 505 65
Zie onze vernieuwde website!

www.somonschilderwerken.nl

Teamzorg Nijmegen verricht  diensten en biedt oplossingen op het 
gebied van;
• Persoonlijke verzorging;
• Verpleging;
• Individuele begeleiding/ondersteuning.

Begeleiding en ondersteuning;
• Helpen met omgaan van eventuele beperkingen en activeren van zelfhulp;
• Tijdelijk ontlasten en/of ondersteunen mantelzorger.

Uw kwaliteit van leven is onze zorg!
Door onze begeleiding en zorg kan opname in een instelling worden 
voorkomen of uitgesteld. Ook zijn wij daar om u te ondersteunen en te 
begeleiden wanneer u terug mag keren naar huis.

De warmte en gezelligheid bij u thuis is 
veel waard. Tegenwoordig willen steeds 
meer ouderen zo lang mogelijk thuis 
blijven wonen. Echter, bij het ouder 
worden neemt de vraag naar hulp 
en ondersteuning toe. Wij staan voor 
zichtbare zorg in de wijk. Dit betekent 
dat de wijkverpleegkundigen en verzor-
genden altijd dichtbij zijn. Ze kennen 
de wijk en de zorgbehoeften van onze 
cliënten. Maar weten ook direct waar 
passende aanvullende zorg te krijgen 
is als dit noodzakelijk is. Wij staan voor 
kwaliteit en waarborgen continuïteit. 
Vanzelfsprekend hebben wij aandacht 
voor de cliënt.

Tarweweg 7s  | 6534 AM Nijmegen | info@teamzorg.eu 
www.teamzorg.eu | T. 024 205 205 7
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De afgelopen maand heb ik meegedaan aan rama-
dan. Veel mensen weten niet wat ramadan 
eigenlijk is en denken hierbij alleen aan 
armoedebeleving. Maar ramadan is 
meer dan dat.

Natuurlijk is armoedebele-
ving voor ons moslims de 
hoofdgedachte, want je eet 
en drinkt en rookt de hele 
dag niets. Van zonsopgang 
tot zonsondergang, zo'n 
achttien uur per dag. Je 
hebt de hele dag honger en 
vooral dorst, en hierbij denk je 
zeker aan de arme mensen. We 
kunnen ‘s avonds eten en drinken, 
waar we ook maar zin in hebben. We 
kunnen het overdag kopen en bewaren 
tot de iftar (etenstijd tijdens ramadan in de 
avond). 

Maar stel dat je arm bent en geen geld hebt om eten en 
drinken te kopen, zoals vele arme mensen op de 

wereld. Dat zet je aan het denken,  vooral over 
hongersnood.

Maar ramadan is ook dé maand van de 
zelfbeheersing Je moet jezelf trainen 
en je doen en laten leren beheersen, 
zodat je een goed en voorbeeldig 
mens kunt zijn. 

Je moet de slechte gewoontes – als 
je die hebt –tijdens ramadan losla-

ten en afleren, bijvoorbeeld roken, 
liegen, ruzie maken, harten breken, 

vloeken, schreeuwen etc. Dus als mens 
moet je je lief, aardig, vredig en geduldig 

weten te gedragen.

Als je dit allemaal kunt volhouden tijdens ramadan, 
dan kun je dat ook de rest van het jaar. ❤

 door Serife Sahin

Expositie fotografen Hart van Nijmegen

Patterns uit Spanje. Foto: Enrico Miglino

Column: Ramadan    

Geïnteresseerd in het werk van Hart van Nijmegen-fotografen Agnés Chiari en Enrico Miglino? Kom dan naar de crowdfunding-
expositie in het schip Opoe Sientje, Lindenberg-haven 1c Nijmegen. Officiële opening 14 juli. Foto’s van onder andere Agnés en 
Enrico zullen daar verkocht worden om Opoe Sientje, het middelpunt van het Kaaij-festival, te redden.Voor meer informatie over 
het fotowerk van Agnés en Enrico zie: www.intomyeyesweb.wordpress.com  en www.eyeem.com/u/alicemirror.
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St. Jacobslaan 90   Nijmegen 
Tel. (024) 3552220 

www.peterskeukens.nl 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

         
          Vakkundig advies - Uitstekende service 

                           Betaalbare prijzen - Eigen montagedienst 
                                      Alles in één hand     

 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Gordijnen, zonwering, vloeren ...en meer

Richt uw woning mooier in met 

Wennekers Nijmegen

Groenestraat 2A Nijmegen 
(hoek St. Annastraat)

T:  (024) 356 01 04  
E: info@wennekers-nijmegen.nl

www.wennekers-nijmegen.nl

DE OPSTAP

Open Dag3 sept. 201712.00-15.00 uurde Ark van Oost Cipresstraat 154Nijmegen

DOCENTEN 
GEZOCHT!

www.deopstap-nijmegen.nl

GOEDE en BETAALBARE cursussen altijd in de BUURT
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Na de succesvolle eerste editie van vorig jaar houdt De 
Houtwerf op zondag 10 september van 13:00 tot 18:00 
uur weer open dag: Zwerf op de Werf. Kom rondzwerven, 
kijken, luisteren, proeven en vertoeven op De Houtwerf, 
de culturele hotspot aan de Hatertseweg 23 in Nijmegen. 

Tijdens de open dag laat De Houtwerf zien wat ze te bieden 
heeft. De deelnemers van De Houtwerf houden open huis en 
presenteren zich samen met nieuwe inspirerende gasten. Je 
kunt rondneuzen op het binnen- en buitenterrein en mee-
doen aan verrassende workshops. Daarnaast is er veel nieuw 
werk en mooie producten te ontdekken die met aandacht en 
vakmanschap zijn gemaakt.

De Houtwerf - op het terrein van de voormalige triplexfabriek 
aan de Hatertseweg – wil een podium zijn voor creatief en 
innovatief talent. Een dynamische plek met een mix van kunst, 
design, ambacht, innovatie, maatschappelijke betrokken-
heid en duurzaamheid. De Houtwerf is in ontwikkeling en wil 
verbinden met andere creatieven. Het borrelt van de plannen 
en mogelijkheden voor de stad Nijmegen, maar ook voor de 
wijken eromheen. 

De Houtwerf laat tijdens de open dag ook zien wat ze wil 
en kan met wensen die leven in de buurt. ‘Tijdens de vorige 

Zwerf op de Werf hebben we veel ideeën opgehaald en 
gehoord dat mensen net als wij enthousiast zijn over de plek,” 
aldus betrokken buurtbewoners Sylvia Thijssen en Joske 
Lamers. “Buurtbewoners willen op deze plek graag uitwisselen 
en elkaar ontmoeten. Met liefst een café, bakkerij, dans, mu-
ziek, kunst, tentoonstellingsruimte, workshops en duurzame 
winkeltjes. Tijdens Zwerf op de Werf laten we zien hoe we op 
die behoefte willen inspelen. Tijdens deze editie van Zwerf 
op de Werf bieden we een podium aan muzikaal talent uit de 
wijk. Akoestische muzikanten uit de wijk die willen optreden, 
kunnen zich bij ons melden, zodat we een gevarieerd pro-
gramma kunnen samenstellen.”  Belangstellenden kunnen 
hiervoor Joske Lamers bellen: 06 284 406 97 ❤

Tekst en foto’s: De Houtwerf

10 september cultuur snuiven tijdens 
Zwerf op de Werf 

De Houtwerf
Kunstenaar Laurien Renckens en ondernemer Alwin 
Willems kochten De Houtwerf zo’n tien jaar geleden, 
aanvankelijk als bedrijfspand. Gaandeweg ontstond 
het idee er een plek van te maken waar mensen zich 
laten inspireren en kunnen leren van elkaar. Ga voor 
meer informatie naar www.dehoutwerf.online  

Zwerf op de Werf 2016  
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Straatnamen verklaard

Heyendaalseweg
Vernoemd naar Landgoed Heyendael. De naam Heyingen-
dael werd al in een schepenakte van 1532 vermeld. In de 
17de eeuw werd er een boerderij op het landgoed gebouwd. 
Toenmalig eigenaar Jacob van der Heyden liet er rond 1700 
een onderkelderd huis tegenaan bouwen. In de loop der 
eeuwen wisselde het landgoed regelmatig van eigenaar en 
vonden er ingrijpende veranderingen plaats. In 1912 werd het 
aangekocht door margarinefabrikant Frans Jurgens uit Oss. Hij 
liet op het landgoed een nieuw huis bouwen in de Hollandse 
renaissancestijl door architect Charles Estourgie, tegenwoor-
dig bekend als ‘kasteeltje Heyendaal’. Het eerst gebouwde huis 
‘Oud-Heyendael’ werd woonruimte voor het personeel. Na de 
Tweede Wereldoorlog kocht de Sint-Radboudstichting het 
landgoed voor de bouw van een Katholieke Universiteit, een 
Medische Faculteit en het Radboud ziekenhuis.

René Descartesdreef 
"Cogito ergo sum" (ik denk, dus ik ben). Descartes (1596-1650) 
was een Franse filosoof en wiskundige die vele jaren van zijn 
leven in Nederland doorbracht. Hij wordt beschouwd als de 
vader van de moderne filosofie en legde de basis van het rati-
onalisme in de 17de eeuw. Er waren veel voorstanders van zijn 
ideeën, maar ook veel tegenstanders die beweerden dat zijn 
theorieën zouden leiden tot atheïsme. Zijn invloedrijkste werk 
is ‘Verhandeling over de methode’ uit 1637.  ❤

Tekst: Leonie Valckx

Bronnen: Rob Essers, Huis van de Nijmeegse Geschiedenis, 
 Noviomagus Historiek.net

De wijk Heijendaal

Landhuis ‘Oud Heyendaal’ aan de René Descartesdreef (Bron: 
Monumentenregister Gemeente Nijmegen)

Kasteel Heyendaal in 1922 (Bron: http://picssr.com/photos/rad-
bouduniversiteit/© Radboud Universiteit: in beeld)

Portret van René Descartes door Cornelis van Dalen, 1650 - 
1665 (Bron: www.rijksmuseum.nl)
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Maak iets moois van deze kleurplaat en misschien win je een vvv-bon van e 10,-  Het papier van dit blad is wat glad. Misschien kun je  
de  kleurplaat beter downloaden van de website www.hartvannijmegen.nu. Stuur het resultaat voor 15 september  naar Hart van Nijmegen,  
 Hazenkampseweg 21 6531 NB Nijmegen, of scan en mail het naar info@hartvannijmegen.nu. Vermeld in ieder geval je e-mailadres!   
De winnaar krijgt niet alleen een vvv-bon van € 10,- maar komt ook met zijn of haar gezicht in de volgende Hart van Nijmegen. 

Maak kans op een VVV-bon t.w.v. € 10,-
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GARAGEBOXEN te huur aan de Groenestr., Vossenlaan/Oude 
Molenweg, Hatertseweg, S.de Bruïneweg, Bankastr. en Malvert. 
Ook motorstalling aan de Hatertseweg. Voor informatie kijk op:
www.garagebox-nijmegen.nl

SONJA SOMON PEDICURE voor een fijne voetverzorging bij u 
aan huis. Aangesloten bij Provoet. Tel: 06 206 874 66

GEDIPLOMEERD COUPEUSE ‘Samira’ biedt zich aan voor kleding 
(ver)maken, reparatie, gordijnen. Voor 65+ kom ik aan huis. 
 Watertorstraat 24, 6533 PV Nijmegen, tel: 024 355 64 00, 06 418 
003 80 e-mail: s.shaba@hotmail.com

TWEE GÎTES TE HUUR in Frankrijk (Bourgogne, Morvan). In voor-
malige pastorie met parkachtige tuin, privé-terras, veel natuur en 
cultuur, rust, wandelen, fietsen, Bourgondische keuken, kastelen, 
dorpsmarkten,  brocantes, waterrecreatie, stadjes en steden, op 
uw aankomstdag een 'blij dat we er zijn'-menu voor 2 personen 
voor € 35. www.unebellehistoire.fr

Directe schade-afhandeling 
met uw verzekeraar!

Bel 024 - 323 10 10 
Dag en nacht!

Ruit herstellen? Seuren bellen!

Kijk ook op www.seuren.nl

seuren
24-uur s  g la s se r v i c e

Commerciële ondernemingen kunnen op een goedkope manier de 18.000 inwoners van Nijmegen-Midden bereiken. Voor € 15,- kopen 
zij een Bedrijfshartje in dit blad. Een Bedrijfshartje bevalt maximaal 50 woorden. Mail de tekst naar bedrijfshartjes@hartvannijmegen.nu. 
Maak € 15,- over op NL62 INGB 0005672046, t.n.v. Stichting Hazenkamp en St. Anna, onder vermelding van Bedrijfshartje. De Bedrijfshart-
jes voor de volgende Hart van Nijmegen (7-8 oktober), moeten uiterlijk 15 september 2017 binnen zijn. Hetzelfde geldt voor de € 15,-.

Bedrijfshartjes

HUISJE TE HUUR in Zuid-Limburg. Het 2-4 persoons huisje ligt 
op een klein vakantiepark aan het Geuldal, op loopafstand van 
het gezellige dorpje Mechelen. Prachtig wandelen en (race)
fietsen vanaf het park of dagje Maastricht. Je waant je in het 
 buitenland op maar 1,5 uur van huis! www.zininzuidlimburg.nl

VRIJSTAANDE VAKANTIEWONING TE HUUR voor zes personen, 
pal achter de duinen van Den Haag (Kijkduin). De woning van 
75m2 is voorzien van een open haard, badkamer met bad en 
douche, drie slaapkamers, wifi, wasmachine, droger, bbq, een  
47 inch smart tv en een zonnig en ruim terras.  
Meer info: info@elvivanwijk.com. 

PIANO STEMMEN? Bel of mail naar: Philestein: 024 355 30 03  
of 06 439 224 58, phile.vorstermans@gmail.com. Tarief piano-
stemmen: € 71 (inclusief voorrijkosten). Meer informatie,  
zie www.philestein.nl

GEEF EEN FEEST van je leven! Zoek je een dj die meer doet  
dan alleen leuke muziek draaien?
Een mooi feest voor jezelf, maar ook voor alle gasten! Kijk op 
www.muziquest.nl of bel Simone Kiekebosch 06 155 001 29

PURE MAI behandelt klachten met acupunctuur, chinese krui-
den, therapeutische massage en voedingsadvies. De behande-
ling wordt deels vergoed door de zorgverzekering. Voor meer 
informatie ga naar www.puremai.nl, info@puremai.nl of bel 
Maaike Hopman 06 441 979 13
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GREGORIAANSE SCHOLA KAROLUS MAGNUS uit Nijmegen 
heeft plaats voor nieuwe zangers. Leeftijd: 25 tot 50 jaar. Vereist: 
goed kunnen zingen (kennis van gregoriaans niet vereist). Repeti-
tie elke dinsdagavond. Inlichtingen bij voorzitter Piet Ronnes,  
06 251 659 49 of p.ronnes@ethiek.org

ZORGELOOS OP VAKANTIE en het liefst uw kat(ten) in zijn/haar 
vertrouwde omgeving laten? Ik wil er graag voor zorgen; eten 
geven, kattenbak verschonen, aai over de bol..... U kunt mij bellen 
of mailen: 06 101 355 84 of letty@glazenkamp.net

BIJENEXCURSIE op zondag 27 augustus in de Natuurtuin Goffert, 
Goffertweg 19 Nijmegen. De excursie start om 11:00 uur met een 
inleiding en daarna lopen de bezoekers via de kruidentuin naar de 
bijenstal. De excursie duurt tot 13.00 uur. De toegang is gratis.

GRATIS AF TE HALEN: keyboard met demontabel onderstel, merk 
Roland. Meerdere zakken met lappen, vooral bedrukt katoen. 
Ook een flinke zak kleine lapjes. Tel. 06 147 890 09,  
jmbronneberg@hotmail.com 

JUBILEUMCONCERT NIJMEEGS SENIOREN ORKEST in het 
Openluchttheater De Goffert op zondag 10 september n.a.v. het 
40-jarig jubileum. Aanvang concert 14:30 uur, poort open voor 
publiek vanaf 14:00 uur; kosten € 5 inclusief een pauzedrankje. 
www.seniorenorkestnijmegen.nl  Voor nadere informatie:  
Trees Siero, 024 355 41 30

INITIATIEVENFONDS ARMOEDE EN SCHULDEN van de ge-
meente Nijmegen verleent subsidie aan plannen ter preventie 
of bestrijding van armoede in Nijmegen. Maximum subsidie-
aanvraag: € 5.000.  Formele voorwaarden: een projectplan met 
begroting, het plan mag nog niet gestart zijn en de subsidie moet 
gebruikt worden binnen 1 jaar. Aanvraagformulieren:  
www.Nijmegen.nl/ digitaal loket/ subsidies/ initiatievenfonds 
armoede en schulden

Hartjes
Bewoners van Nijmegen-Midden die versterking zoeken van bijvoorbeeld hun koor, gym- of leesclub, kunnen een Hartje plaatsen in 
dit blad. Ook mensen die gratis hulp zoeken of aanbieden, iets te koop hebben of juist zoeken, kunnen een Hartje plaatsen. Een Hartje 
is een bericht van maximaal 50 woorden. Er zijn geen kosten aan verbonden. Mail de tekst naar hartjes@hartvannijmegen.nu. 
De Hartjes voor de volgende Hart van Nijmegen (7-8 oktober), moeten uiterlijk 15 september 2017 binnen zijn. 

Iedereen kan 
Parkinson krijgen

Steun baanbrekend onderzoek
Ga naar www.parkinsonfonds.nl

De grootste financier van wetenschappelijk onderzoek 
naar de ziekte van Parkinson. 

Connie, 54 jaar

Meer dan 55.000 Nederlanders lijden al aan deze ingrijpende ziekte. 

IBAN: NL10ABNA0504201530

Nr.  Kopijdeadline Verspreiding
5 Vrijdag 15 september 7-8 oktober
6 Vrijdag 24 november 16-17 december

DEADLINES EN VERSPREIDING 
HART VAN NIJMEGEN IN 2017

 1.  Voorzieningencentrum ’t Hert, Thijm-

straat 40

 2.  Radboudumc , Geert Grooteplein Zuid 

10 (hoofdingang, hal, leestafel) 

 3.  Bibliotheek Muntweg, Muntweg 207

 4. Lunchcafé Puux, Groenestraat 191

 5.  Buurtcentrum De Inloop, Kolping-

straat 2A

 6.  Thuis bij Inge, Hazenkampseweg 312

 7. Coop Wieleman, Steenbokstraat 36

 8.  Sanadome, Weg door Jonkerbosch 90

 9. CWZ, Weg door Jonkerbosch 100

 10. SWON/ Tandem, De Ruyerstraat 246

 11.  Medisch centrum St Anna, St. An-

nastraat 180 en apotheek St. Anna, St. 

Annastraat 178

 12.  Universitair Gezondheidscentrum 

Heyendael, Gerard van Swietenlaan 3

 13. Pro persona, Tarweweg 2

Hart van Nijmegen is, vanaf een paar dagen na de 
huis-aan-huis-bezorging, op te halen bij: 
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Piet Hieltjes, redacteur: “Vakantie en zwemmen. In dit geval dobber 

ik in het water bij Cadiz. Daar varen schepen langs op weg naar de 

Middellandse Zee. Of de Atlantische Oceaan over, net zoals Colum-

bus zeshonderd jaar geleden. Tijdloos water.”

Henk Verhagen, redacteur:”Dit betoverende landschap is Cappadocië 

in Turkije. Het gebied staat op de werelderfgoedlijst van UNESCO. 

Hoe prachtig het gebergte er vanaf de weg ook uitziet, het valt in het 

niet bij het zicht vanuit een heteluchtballon. Adembenemend. Met 

meer dan 100 ballonnen tegelijk omhoog, een oosters sprookje.”

Eef van Hout, redacteur: “Deze foto is genomen in de duinen bij 

Schoorl tijdens een zonnige, maar koude wandeling in de eerste week 

van januari 2017. Helemaal links ben ik. Elk jaar gaat ons gezin-

netje op vakantie met ongeveer dezelfde groep mensen. De kinderen 

en de volwassenen treffen er allemaal leeftijdsgenoten met wie we het 

fantastisch naar onze zin hebben.”

Ronald Spaak, redacteur: “Eigenlijk ben ik niet zo 

van het varen, maar toen we een paar jaar geleden aan 

het Comomeer verbleven wilde mijn vrouw absoluut met 

een bootje het meer op. En ja: het had toch wel wat. Het 

gas ging er even vol op toen ik vertrouwd was geraakt 

met de boot.”

Doe mee met de Hart van Nijmegen  vakantiefotowedstrijd!

Dirk-Jan Burgersdijk, redacteur: “Twee jaar geleden in 

Marokko  voor een wandeling in de woestijn. Gelukkig 

met kamelen die de bagage droegen. Prachtig land met 

fraaie zandbak (Dra-vallei), prachtig gekleurde bloemen 

en veel vogels. Het kampvuur, de maaltijden die de 

kamelendrijvers maakten en het in het zand gebakken 

verse brood maakten veel indruk; echt vakantiegevoel!” 

Stuur uw mooiste vakantiefoto naar Hart van Nijmegen en maak kans op een tegoedbon van € 25,- te besteden 
bij Puux, van € 10 voor iets lekkers van Bakkerij Holland en van € 15 in te ruilen bij slagerij De Groeneweg. 
Mail uw foto vóór 1 september 2017 naar info@hartvannijmegen.nu. De winnende foto’s zullen in ieder geval te 
zien zijn op de Facebookpagina van Hart van Nijmegen. Hieronder de favoriete vakantiefoto’s van de Hart van 
Nijmegen-redactie. Wij wensen u een mooie zomer en tot ziens in oktober!



Ypie Veenstra, (eind-)redacteur: “Japans eten in China, dat 

kan ook. Ik (middelste van de drie) deed het in 2012 in de stad 

Kunming, toen ik  met een vriendengroep door zuidwestelijk 

China reisde. Met stokjes eten valt trouwens niet mee... Maar dat 

deed niet af aan de mooie vakantie door fantastische bergland-

schappen waar vooral etnische minderheden wonen.”

Roeland Loosen, redacteur: “Reizen is voor mij zo ongeveer het fijnste dat er is. En daarbij dan het liefst andere werelden ontdekken. Zoals in Laos, zomer 2016, in een prachtig natuurgebied bij Luang Prabang. Ineens was daar een groepje monniken. Ook een dagje uit, genietend en druk selfies nemend.Fotogeniek, en voor mij een kip-penvelmoment.”
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Wilke Zomerveld, vormgever: “New York, New York... met mijn 

fietsje op die mooie oude brug. De fiets kon ik toevallig bij een 

klein pizzatentje vlak bij mijn logeeradres kopen. Na een week 

mocht ik die weer met een paar tientjes verlies aan hen terug ver-

kopen. Met die fiets heb ik Brooklyn en Manhattan verkend. Hoe 

leuk en anders dan lopend of met de metro.”

Tefke van Dijk, redacteur: “Afgelopen jaar was ik een weekje in New 

Orleans via een klus van een vriendin en ik vond het een fantasti-

sche stad. The Big Easy! Veelzijdig, fascinerend, tropisch warm, har-

telijk, overzichtelijk en toch ook groots. Werkelijk alles in Amerika 

is groter en we bleven ons verwonderen over de enorme four-wheel 

drives op straat (deze foto is niet gemanipuleerd).”

Elvi van Wijk, hoofdredacteur: “Onze vakantie in Zuid-Afri-

ka drie jaar geleden, was onze mooiste tot nu toe. In de omge-

ving van Johannesburg sliepen we in een boomhut, vergaapten 

ons aan het wild en knuffelden met olifanten. Op de foto een 

bijzondere rotsformatie: de drie rondavels, genoemd naar de 

traditionele ronde huizen van het Xhosa-volk.”

Doe mee met de Hart van Nijmegen  vakantiefotowedstrijd!



Hart van Nijmegen - juli 201766

 

   APOTHEEK ST. ANNA      

 

St. Annastraat 178       

6525 GW Nijmegen       

telefoon (024) 355 63 00       

www.apotheekstanna.nl       

openingstijden: maandag t/m vrijdag     

van 8.30 uur tot 12.30 uur en van       

13.30 uur tot 17.30 uur 

Gratis bezorgen  

 

 WIJ WENSEN U FIJNE FEESTDAGEN EN EEN GEZOND 2010!  

 

   EMMA APOTHEEK  

 

Groenestraat 209a 

6531 HG Nijmegen       

telefoon (024) 355 70 06 

www.emma-apotheek.nl 

openingstijden: maandag t/m vrijdag 

van 8.30 tot 17.30 uur 

Gratis bezorgen  

 

      

 

             

 

Onze apotheken zijn sinds 2008 ISO 9001 HKZ gecertificeerd.

Klopper & Kramer is de vertrouwde naam in

uitvaartzorg in Nijmegen en omgeving en staat

garant voor persoonlijke dienstverlening op het

hoogste niveau. Met grote zorgvuldigheid en

toewijding zijn wij betrokken bij iedere uitvaart

die wij begeleiden en nemen daar graag alle

tijd voor.

In ons eigen kleinschalige rouwcentrum Oud-

Mariënboom aan de Groesbeekseweg bieden

wij de mogelijkheid om in een stijlvolle,

informele omgeving in alle rust en beslotenheid

afscheid te nemen. 

De vertrouwde naam
in uitvaartzorg

Groesbeekseweg 424 | Nijmegen | www.kk.nl (024) 323 44 44
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www.sgb-smit.com

DE  NORM VAN SMIT
Alleen de beste transformatoren 
Royal SMIT Transformers B.V. is een internationaal opererend 

bedrijf dat al sinds 1913 vermogenstransformatoren ontwikkelt 

en vervaardigt voor de distributie en opwekking van elektrische 

energie. Als onderdeel van de SGB-SMIT Group is het bedrijf 

een belangrijke speler in het high-end segment tot 1200 MVA/

800 kV. Tot haar klantenkring telt SMIT grote energiebedrijven, 

industrieën en transmissie- en distributiebedrijven in Europa, 

Noord Amerika, Afrika en het Midden Oosten.

SMIT heeft inmiddels meer dan 100 jaar ervaring en blijft een 

bedrijf met een jonge geest en met nieuwsgierige drang tot 

vernieuwing. Deze combinatie van bewezen technologie en 

voortdurende wil tot innovatie zijn belangrijke vertrekpunten  

gebleken voor ondermeer het leveren van maatwerk, de 

directe koppeling tussen engineering en productie, de 

optimalisatie van productieprocessen en een zeer moderne 

fabriek en testlaboratorium.


